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PROCES-VERBAL 

Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 
din data de 30.01.2025 

 
Lucrările şedinţei au început la orele 15.00 în sala de ședințe a Primăriei Sectorului 6                    

cu sediul în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti. 
 La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 

- dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6;   
- dl Paul Moldovan, Viceprimar al Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti; 
- dl Ion Tănăsuică, Viceprimar al Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti; 
- dl Demirel Spiridon, Secretarul general al Sectorului 6; 
- d-na Adina Nicolescu, Președinte de ședință; 

 În deschiderea lucrărilor şedinţei dl Demirel Spiridon, Secretarul general                     
al Sectorului 6, face prezenţa consilierilor. La începutul ședinței au fost prezenți                     
25 de consilieri locali din 27 de consilieri aleși. D-na Iagăr și-a încetat mandatul prin demisie, iar 
pe parcursul şedinţei a venit d-na Bordianu. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin poșta 
electronică, prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 119 din 23.01.2025, în temeiul 
dispoziţiilor art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. a) și alin. (5), art. 135,                     
art. 155 alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
invitația la ședință precizând data, ora și locul desfășurării acesteia. 
 Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 119 din 23.01.2025 a fost publicată în ziarul 
Adevărul în data de 24.01.2025-26.01.2025, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la 
avizierul Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei și suplimentată prin Dispoziția Primarului 
Sectorului 6 nr.  197 din 29.01.2025. 
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul 
instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de 
facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 

Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 119 din 23.01.2025 
Nr. 
Crt. 

Comisii de 
specialitate ale 
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  

 

Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare din data de 
12.12.2024, a procesului-verbal al ședinței extraordinare din data de 
18.12.2024 și a procesului-verbal al ședinței ordinare din data de 
19.12.2024 

2.  
nr.  5 

Proiect de hotărâre nr.  8/23.01.2025 privind alegerea preşedintelui    
de şedinţă 

3.  nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 333/30.12.2024 privind constatarea încetării 
de drept, înainte de expirarea duratei normale a mandatului de 
consilier local, al doamnei Iagăr Monica şi vacantarea locului de 
consilier local în cadrul Consiliului Local al Sectorului 6 al 
Municipiului București 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI  
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4.  nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 306/28.11.2024 privind aprobarea 
documentațiilor cadastrale prealabile, în vederea înscrierii în cartea 
funciară în numele și pentru Municipiul București a imobilelor 
proprietate publică a Municipiului București, aflate pe raza 
administrativ teritorială a Sectorului 6, situate în calea Crângași f.n., 
strada Inginer Cristian Pascal nr. 2/bulevardul Regiei nr. 4 și a arterei 
de circulație calea Apeductului 

5.  nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 9/23.01.2025 privind aprobarea 
documentațiilor cadastrale prealabile, în vederea înscrierii în cartea 
funciară, în numele și pentru Municipiul București a imobilelor 
proprietate publică a Municipiului București, aflate pe raza 
administrativ teritorială a Sectorului 6, situate în     
splaiul Independenței f.n., în suprafață de 1038 mp și strada 
Părăluțelor f.n., în suprafață de 626 mp 

6.  nr. 5 și nr. 6 Proiect de hotărâre nr. 334/30.12.2024 privind aprobarea tarifelor 
de colectare separată și transport separat al deșeurilor abandonate pe 
raza administrativ-teritorială a Sectorului 6 al Municipiului București 
și privind aprobarea încheierii unui act adițional la contractul    
nr. 1153/16.11.1999 

7.  nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 3/08.01.2025 privind aprobarea 
documentaţiei tehnice faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii „Desființare clădiri 
existente, construire imobile cu funcțiunea de liceu, dotări sportive, 
cămin, cantină, spații conferințe, spații conexe,amenajare incintă, 
realizare branșamente, împrejmuire, organizare de șantier - Colegiul 
Tehnic de Poștă și Telecomunicații Gheorghe Airinei” 

8.  nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 10/23.01.2025 privind solicitarea către 
Consiliul General al Municipiului București de a acorda Consiliului 
Local al Sectorului 6 împuternicirea expresă în vederea înființării 
unei societăți cu răspundere limitată, cu capital integral public, în 
scopul organizării, promovării și administrării evenimentelor, precum 
și a altor activități educative, recreative și distractive 

9.  nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 11/23.01.2025 pentru modificarea hotărârii 
Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 46/2011 privind aprobarea 
bunurilor şi obiectivelor din Sectorul 6 pentru care va fi asigurată 
paza de către Direcţia Generală de Poliţie Locală Sector 6 

10.  nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 323/13.12.2024 privind aprobarea 
nominalizării reprezentantului Consiliului Local al Sectorului 6 în 
Consiliul pentru Dezvoltare Regională București-Ilfov 

11.  nr. 1, nr. 4 și    
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 4/14.01.2025 pentru modificarea art. 1 din    
H.C.L. al Sectorului 6 nr. 168 din 24.11.2020 privind aprobarea 
componenței Comisiei de evaluare și selecționare a asociațiilor 
fundațiilor și cultelor recunoscute în România, acreditate ca furnizori 
de servicii sociale potrivit legii, precum și aprobarea Regulamentului 
de organizare și funcționare al Comisiei de evaluare și selecționare și 
a Grilei de evaluare a asociațiilor fundațiilor și cultelor recunoscute în 
România, acreditate ca furnizori de servicii sociale potrivit legii 

12.  nr. 4 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 5/14.01.2025 privind desemnarea 
reprezentanţilor Consiliului Local al Sectorului 6 în Consiliul de 
administraţie la nivelul unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat 
și particular din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti și în Consiliul 
de administrație al Casei Corpului Didactic a Municipiului București 
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13.  nr. 4 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 6/14.01.2025 privind desemnarea 
reprezentanţilor Consiliului Local al Sectorului 6 în Comisia pentru 
evaluarea și asigurarea calității la nivelul unităților de învățământ 
preuniversitar de stat și particular din Sectorul 6 al    
Municipiului București 

14.  nr. 4 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 7/23.01.2025 privind constituirea Comisiei 
Sociale de analiză a cererilor de locuinţă și repartizare a locuinţelor,    
a Sectorului 6 

15.  nr. 2 Proiect de hotărâre nr. 196/31.07.2024 privind aprobarea    
Planului urbanistic de detaliu – „Str. Lacul Ursului nr. 2-4”, Sector 6, 
pentru construire birouri din containere modulare cu regim de 
înălțime P+2E, pe un teren în suprafaţă măsurată de 1.693 mp, 
proprietate privată persoană juridică 

16.  nr. 2 Proiect de hotărâre nr. 197/31.07.2024 privind aprobarea    
Planului urbanistic de detaliu – „Str. Budieni nr. 12”, Sector 6, pentru 
construire locuință individuală cu regim de înălțime P+1E+E2 retras 
pe un teren în suprafaţă măsurată de 144 mp, proprietate privată 
persoane fizice 

17.  nr. 2 Proiect de hotărâre nr. 213/08.08.2024 privind aprobarea    
Planului urbanistic de detaliu – „B-dul Iuliu Maniu nr. 560B”, Sector 
6, pentru extindere și modernizare la standard nZEB complex 
comercial cu regim de înălțime 2S+P+MZ+1E, pe un teren în 
suprafaţă de 152.266 mp, proprietate privată persoană juridică 

18.  nr. 2 Proiect de hotărâre nr. 250/23.09.2024 privind aprobarea    
Planului urbanistic de detaliu – „Str. Cheile Orzei nr. 29”, Sector 6, 
pentru construire locuință individuală cu regim de înălțime S+P+1E 
pe un teren în suprafaţă măsurată de 294 mp, proprietate privată 
persoane fizice 

19.  nr. 2 Proiect de hotărâre nr. 252/23.09.2024 privind aprobarea    
Planului urbanistic de detaliu – „Drumul Osiei nr. 44-50”, Sector 6, 
pentru extindere corp C2 existent cu un corp cu regim de înălțime 
P+1E și funcțiune de producție, pe un teren în suprafaţă măsurată de 
17.566 mp, proprietate privată persoană juridică 

20.  nr. 2 Proiect de hotărâre nr. 253/23.09.2024 privind aprobarea    
Planului urbanistic de detaliu – „Intrarea Punții nr. 8”, Sector 6, 
pentru construire locuință cu partiu special pentru profesiuni liberale 
cu regim de înălțime P+2E+E3 retras pe un teren în suprafaţă 
măsurată de 325 mp, proprietate privată persoană fizică 

21.  nr. 2 Proiect de hotărâre nr. 257/25.09.2024 privind aprobarea    
Planului urbanistic de detaliu – „Aleea Lacul Morii nr. 137-139”, 
Sector 6, pentru construire imobil de locuințe cu partiu special pentru 
profesiuni liberale cu regim de înălțime S+P+10E, pe un teren în 
suprafaţă măsurată de 2.300 mp, proprietate privată persoană fizică 

22.  nr. 2 Proiect de hotărâre nr. 259/25.09.2024 privind aprobarea    
Planului urbanistic de detaliu – „Str. Valea Cascadelor nr. 5H”, 
Sector 6, pentru construire imobil cu funcțiunea de locuințe colective, 
comerț și servicii cu regim de înălțime S+P+8E, pe un teren în 
suprafaţă măsurată de 1.359 mp, proprietate privată persoană juridică 

23.  nr. 2 Proiect de hotărâre nr. 263/27.09.2024 privind aprobarea    
Planului urbanistic de detaliu – „B-dul Timișoara nr. 183 și Dr. Valea 
Călmățuiului nr. 2-20”, Sector 6, pentru construire ansamblu 
rezidențial - locuințe colective, comerț, învățământ și servicii cu 
regim de înălțime S+P+6E/S+P+8E/2S+P+10E pe un teren în 
suprafaţă de 32.499 mp, proprietate privată persoane juridice 
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24.  nr. 2 Proiect de hotărâre nr. 264/27.09.2024 privind aprobarea    
Planului urbanistic de detaliu – „Drumul Valea Furcii nr. 132G”, 
Sector 6, pentru construire locuință individuală cu regim de înălțime 
P+1E pe un teren în suprafaţă de 647 mp, proprietate privată persoană 
fizică 

25.  nr. 2 Proiect de hotărâre nr. 268/07.10.2024 privind aprobarea    
Planului urbanistic de detaliu – „Drumul Osiei nr. 6-16”, Sector 6, 
pentru extindere corp C1 centru comercial existent cu regim de 
înălțime Sp+P+1E și construire corp nou (provizoriu) - cort suprastoc 
cu regim de înălțime parter, pe un teren în suprafaţă de 17.252 mp, 
proprietate privată persoană juridică 

26.   Întrebări și interpelări. 
                                               

Anexă la D.P. Sectorului 6 nr.   197/29.01.2025 
     Suplimentarea Ordinii de zi a ședinței ordinare din data de 30.01.2025, ora 1500 

 

 
         Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! 
Vom începe ședința noastră de astăzi cu efectuarea prezenței. Din 26 de consilieri în funcţie, 
sunt prezenti 25. Lipseşte d-na Bordianu. Doamna președinte, aveți cuvântul! 
         D-na Adina Nicolescu, preşedinte de şedinţă: Mulțumesc! Bună ziua, doamnelor și 
domnilor consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin dispoziția domnului primar numărul 
119 din 23.01.2025 și anunțul a fost publicat în ziarul Adevărul din data de                     
24.01.2025-26.01.2025. Proiectul ordinii de zi a fost suplimentat prin dispoziția numărul 197 din 
29.01.2025. Este vreun reprezentant al presei în sală? Nu este.  

Avem la dosar rapoartele de informare depuse de către responsabilul pentru relația cu 
Societatea civilă prin care ne informează că față de proiectele propuse pe ordinea de zi și pe        
site-ul instituției Primăriei Sectorului 6 de la societatea civilă nu au fost primite propuneri, 
sugestii sau recomandări pentru amendarea acestor proiecte.  

Sunt modificări pe proiectul ordinii de zi? 
           Dl Ciprian Ciucu, primarul Sectorului 6: Aș vrea să retrag câteva proiecte, nu m-am 
hotărât dacă două sau trei, este vorba despre niște P.U.D.-uri: Iuliu Maniu 560B Militari 
Shopping Center. Acolo doresc dânșii să facă  o extindere și o amenajare și în compensație ar 
trebui să își asume spațiul verde. Dat fiind că până în acest moment nu știu dacă a reușit aparatul 
tehnic să le transmită să depună declarație acum că își asumă să facă acest spațiu verde, prefer să 
nu mergem așa doar pe încredere și să avem și declarația aceea. Da. Deci punctul nr. 17. 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

C.L.          
Sector 6 

ORDINEA DE ZI 

1. nr. 5          

Proiect de hotărâre nr. 12/23.01.2025 privind solicitarea către Consiliul 
General al Municipiului București de a transmite în administrarea 
Consiliului Local al Sectorului 6 terenul identificat cu numărul cadastral 
246150 situat în b-dul Iuliu Maniu nr. 11, Sector 6, București, în scopul 
realizării unui centru de învățare în aer liber 

2. 
nr. 5 și      
nr. 6 

 

Proiect de hotărâre nr. 15/29.01.2025 privind aprobarea alipirii 
imobilelor cu numerele cadastrale 227805 și 243359 situate în Bulevardul 
Doina Cornea nr. 5G, respectiv Iuliu Maniu f.n.  

3. 
nr. 1, nr. 4 

și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 14/29.01.2025 pentru modificarea art. 5 al    
H.C.L. al Sectorului 6 nr. 236/2024 privind finanțarea programelor „Școală 
după Școală” și semiinternat organizate pentru elevii înscriși în unitățile de 
învățământ preuniversitar de stat din Sectorul 6 al Municipiului București, 
pentru anul școlar 2024-2025 
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           D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Punctul 17. Este vorba de proiectul de hotărâre 
numărul 213 din 08.08.2024 P.U.D.-ul Bulevardul Iuliu Maniu, numărul 560B. Bun, îl retrageți. 
Am notat. Alte modificări?  
           Dl Ciprian Ciucu: Aș mai vrea să retragem un proiect, să-i dăm șansa să explice anumite 
lucruri. Este vorba despre Valea Cascadelor 5H, locuințe colective. 
           D-na Adina Nicolescu: Valea Cascadelor 5H, este proiectul de la poziția 22, proiectul de 
hotărâre nr. 259 din 25.09.2024. 
           Dl Ciprian Ciucu: Proiectul actual arată mult mai bine decât arăta înainte, dar 
momentan, încă nu sunt convins că poate să treacă. Cred că mai are nevoie de mici îmbunătățiri 
și aș prefera să mai avem o discuție cu acest dezvoltator imobiliar, că altfel cu siguranță ar pica. 
Deci, dacă nu face anumite lucruri acolo, cu siguranță noi nu-l putem susține.  
            D-na Adina Nicolescu: Multumim! Am notat și retragerea acestui punct. 
            Dl Ciprian Ciucu: Şi cel de pe Osiei și pe acesta îl retragem pentru că de aici cred că am 
și întocmit referatul de retragere. Este o notă de retragere la acesta. Tot din același motiv ca și la 
primul proiect.  
            D-na Adina Nicolescu: Osiei 6 - 16.                      
            Dl Ciprian Ciucu:  Şi aș vrea să mai retrag încă un proiect pentru că este prea mare, 
prea mult, nu știu, să-i dăm șansa, nu știu..., cred că mai este nevoie să avem discuții pe acest 
proiect, Timișoara 183. Nu sunt convins că este suficient de matur și vrem să mai avem discuții 
și pe acest proiect.  
            D-na Adina Nicolescu: Poziția 23, proiect de hotărâre nr. 263. Îl retrageți?  
            Dl Ciprian Ciucu:  Îl retragem. Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Am înțeles! Mulțumesc! Alte modificări? Domnul viceprimar, 
vă rog? 
               Dl Paul Cristian Moldovan, viceprimar: Mulțumesc! Aș vrea să vă propun să 
introducem proiectele de pe ordinea de zi suplimentară înaintea proiectelor care vizează 
aprobarea sau nu a planurilor urbanistice de detaliu. Cred că ele încep la numărul 15 pe ordinea 
de zi și v-aș propune să le introducem înaintea P.U.D.-urilor pe cele de pe ordinea suplimentară. 
Sunt niște proiecte mai simple, care normal ar trebui să fie mai rapide. 
                D-na Adina Nicolescu: Am înțeles și în felul acesta întrebările și interpelările vor fi la 
ultimul punct. O să supun la vot propunerea domnului viceprimar de a muta cele trei puncte de 
pe ordinea de zi suplimentară înaintea punctului 15 și altfel să ne decalăm cu trei numere, după 
ce aprobăm suplimentarea. Bun! Revenim cu votul după aprobarea ordinii suplimentare.                 
Alte modificări, dacă mai sunt? Nu mai sunt. Mulțumim!  

Supun la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi aprobat prin dispoziția numărul              
197 din 29.01.2025. Voturi  “împotrivă”? Nu sunt. ,,Abțineri”? Nu sunt. Voturi ,,pentru”?               
Cu 25 de voturi ,,pentru”, suplimentarea proiectului ordinii de zi a fost aprobată.  

Supun la vot mutarea celor trei puncte de pe ordinea de zi suplimentară înaintea 
punctului 15 de pe ordinea de zi. Voturi ,,împotrivă”? Nu sunt. ,,Abțineri”? Nu sunt.                     
Voturi ,,pentru”? Cu 25 de voturi ,,pentru”, propunerea a fost aprobată.  

Supun la vot proiectul ordinii de zi  aprobat prin dispoziția numărul 119 din 23.01.2025, 
cu modificările votate anterior. Voturi ,,împotrivă”? Nu sunt. ,,Abțineri”?. Nu sunt.                      
Voturi ,,pentru”? Cu 25 de voturi ,,pentru”, ordinea de zi a fost aprobată.  

Supun la vot ordinea de zi în integralitate. Voturi ,,împotrivă” Nu sunt. “Abțineri”?             
Nu sunt. Voturi ,,pentru”? Cu 25 de voturi ,,pentru”, ordinea de zi în integralitate a fost aprobată.  

Aș vrea să vă propun aceeași modalitate ca la ședințele trecute, dacă nu sunt discuții 
generale, să trecem la votarea proiectelor în ansamblul lor. Voturi ,,împotrivă”? Nu sunt. 
,,Abțineri”? Nu sunt. Voturi ,,pentru”? Cu 25 de voturi ,,pentru”, propunerea a fost aprobată.  

Avem o cerere pentru luarea cuvântului în cadrul ședinței și vă propun, pentru că 
previzionez că va fi o ședință destul de lungă, dacă sunteți de acord, să le oferim cuvântul 
cetățenilor acum, ca să poată pleca ulterior. Domnul Bojdan, vă rog ! 
         Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Mulțumesc, doamna președinte! Cererea 
are legătură cu vreun proiect de pe ordinea de zi?  
         D-na Adina Nicolescu: Nu. 
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         Dl Alexandru Teodor Bojdan: Ok! Mulțumesc! Altă dată cred că ar fi bine să 
specificați asta ca să știm dacă este ok, să ia. Da. 
         D-na Adina Nicolescu: Nu are legătură cu niciun proiect de pe ordinea de zi și atunci 
consider oportun să le oferim cuvântul la început. Voturi “împotrivă” Nu sunt. ,,Abțineri”?           
Nu sunt. Voturi ,,pentru”? 25 de voturi “pentru”. Mulțumesc! 

O să dau cuvântul doamnei Amanda Dăncescu și domnului Adrian Dăncescu. Conform 
Regulamentului Consiliul Local aveți dreptul la cuvânt 3 minunte. Vă rog! 
          D-na Amanda Dăncescu, reprezentant DAX Team Sports SRL: Bună ziua! În primul 
rând vă mulțumim pentru oportunitatea de a veni aici în fața dumneavoastră și a expune situația. 
Este vorba despre baza sportivă de tenis Clubul DAX Tenis Club pe care îl administrăm și în 
care am investit de mai bine de 12 ani și când spun am investit, nu mă refer cu siguranță la 
aspectele economice, ci la investiția pe care noi am făcut-o în sportul românesc. În prezent ne 
mândrim cu campioni și vicecampioni. La categoria 10 ani, spre exemplu, clubul nostru are 
campioni, prim campion național, locul 3, locul 6, locul 9 național. La categoria 14 ani, la fel 
campion național. N-am să intru în aspecte birocratice sau legate de aspectele juridice, de 
legalitate, solicitarea noastră și dorința noastră a fost de a expune această latură socială, impactul 
asupra comunității. Ne-am manifestat deschiderea și menținem în continuare angajamentul 
nostru de a întreprinde toate demersurile juridice și nu numai pentru a continua această 
activitate, ci și pentru a avea ocazia și oportunitatea de a ridica și de a forma sportivi, așa cum 
am făcut-o până acum. Clubul funcționează sigur, în baza unui protocol încheiat direct cu școala, 
întocmai cum funcționează toate bazele sportive din Sectorul 6, dar aspectul cel mai important 
pe care aș vrea să-l subliniez este legat de utilitatea acestei baze sportive și de impactul social.           
În prezent, în cadrul clubului se antrenează peste 110 copii, 49 de copii sunt legitimați în cadrul 
Federației Române de Tenis și sunt membri activi, participă la competiții. De asemenea, în 
cadrul clubului se antrenează în mod gratuit, în baza acestui protocol, un număr foarte mare de 
elevi ai Școlii Sfântul Calinic de la Cernica. Nu sunt puse la dispoziție doar terenurile cu titlu 
gratuit, ci sunt oferite cursuri de tenis, organizate de antrenori acreditați, care să desfășoare astfel 
de antrenamente pentru copii pe tot parcursul anului, atât în sezonul cald, cât și în sezonul rece şi 
cumva, acesta este motivul pentru care ne dorim să aducem în atenția dumneavoastră situația 
bazei sportive, pentru că am primit, sigur, o înștiințare cu privire la demolare și dorim să 
parcurgem toate demersurile necesare, astfel încât să ne desfășurăm activitatea în continuare 
pentru toți acești peste 110 copii care nu vor avea alternative, pentru că nu există alternative în 
Sectorul 6, unde aceștia să-și desfășoare activitatea în cazul în care clubul va fi demolat. 
Proiectul propus și clubul de tenis, din perspectiva noastră, pot coexista într-un mod armonios, 
astfel încât terenurile de tenis care sunt în prezent exploatate intens de către elevi, să rămână și în 
imediata alăturare, proximitate, să se construiască această bază sportivă astfel încât, așa cum 
spuneam, copiii să se poată antrena pe tot parcursul anului, pentru că terenurile sunt acoperite și 
asigură continuitate. Vă mulțumesc! 
          D-na Adina Nicolescu: Vă mulțumim! Dl Primar, vă rog! 
          Dl Ciprian Ciucu: Bună ziua! Evident că după scandalul pe care l-ați făcut și ați trimis 
scrisori la nu știu câte instituții ale statului și după ce ați făcut petiții și ați umplut internetul de 
postări plătite, mi s-a părut de bun simț să vă dăm cuvântul, să luați cuvântul, să vă expuneți 
singuri ce aveți de spus, chiar în fața Consiliului Local, pentru că nu avem nimic de ascuns. 
Spuneți, vă rog, dumneavoastră ați luat vreo taxă în ultimul an de zile practicând diverse 
activitați sportive acolo? Ați încasat vreun leu?  
           Dl Adrian Marin Dăncescu, reprezentant DAX Team Sports SRL: De la sportivii care 
se antrenează în cadrul clubului? 
           Dl Ciprian Ciucu: De la oricine. Ați încasat vreun leu?  
           Dl Adrian Marin Dăncescu: Da, au fost încasate.  
           Dl Ciprian Ciucu: Vă informez că acel protocol pe care îl aveți cu școala este ilegal și că 
ați desfășurat activități economice ilegale. Școala nu avea voie să facă acel protocol cu 
dumneavoastră, pentru că există un ordin al Ministerului Educației care interzice astfel de 
protocoale, care sunt de fapt contracte mascate, le interzice fără acordul ministerului. Noi am dat 
drumul la o procedură prin care să obținem acordul ministerului pentru toate școlile din              
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Sectorul 6. Avem nevoie de intabulări, avem nevoie de ridicări topografice ca să știe exact unde 
și după care o să obținem. Deci, ați desfășurat o activitate ilegală și o să trimit și corpul de 
control și o să sesizăm ITM-ul și ANAF-ul pentru a fi recuperate sumele. Acestea fiind zise, doi 
la mână, am aici și mă uit la autorizația dumneaoastră de construire, care este temporară pe 
parcursul contractului trebuia să faceți această investiție, este temporară această autorizație de 
construire și spune foarte clar, când vine primăria cu amenajări, clubul se retrage fără niciun fel 
de discuție. Ați scris pe internet peste tot că este legală, nu știu dacă se vede, are un singur etaj, 
autorizația dumneavoastră de construire, clădirea are două etaje, nu un singur etaj, deci ați comis 
o altă ilegalitate. Timp de foarte mult timp ați beneficiat de un teren foarte mare, la 500 euro pe 
lună. Oricine vrea să dea 500 euro pe lună ca să beneficieze de un astfel de teren. Deci, cam în 
această situație vă aflați. Dacă veneaţi să discutăm și n-ați fi fost atât de agresivi, poate puteam 
să avem un dialog. Ceea ce intenționez să fac, ca să fie foarte clar, va fi un teren, o bază sportivă 
așa cum am știut-o dintotdeauna, că este vai de ea. Ok! Sunt de acord să nu stricăm terenurile de 
tenis, oricum ni le-ați cedat, și din punctul meu de vedere, putem scoate la licitație o procedură 
de atribuire transparentă, ca să aibă oricine, să aibă oricine posibilitatea să închirieze acel teren. 
Veniți la licitație, deci nu desființăm terenurile, am vorbit deja cu A.D.P.-ul, veniți la licitație, 
licitați și le operați, dar la o valoare reală și nu la o valoare așa că am cunoscut eu pe cineva 
acum 15-20 de ani, despre aceasta este vorba. Hai să respectăm legea, că m-ați făcut în fel și 
chip, mi-aţi spus toată comunitatea în cap. Eu care vreau să fac ce, să redau trenul unei 
comunități, să vină sportivi acolo să se antreneze. Ați văzut în ce hal arată 164? Ați trecut pe 
acolo? Eu am văzut. Este foarte mișto să îți faci un căsoi de care să dispui foarte bine când vrei 
tu, să folosești nu știu câte sute de metri pătrați pe 500 euro pe lună și mai fac și nu știu ce 
contracte ilegale cu directoarea, care, din punctul meu de vedere, nu prea stă bine în acest 
moment. O mai supun și pe doamna aceasta unui astfel de risc și am activitate economică 
mascată. Despre aceasta este vorba, dragii mei. Bun! Deci, ați aflat ce urmează să se întâmple, 
va fi un proiect al primăriei, nu stricăm terenurile de tenis, veniți și le licitați transparent, așa 
cum am făcut cu orice de când sunt primar în acest sector, orice spațiu, că este la comercială sau 
oriunde se dă pe bază de transparență competitivă, despre aceasta este vorba.  
      D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! 
      D-na Mihaela Ana Maria Ştefan, consilier local: Dacă se poate? 
      D-na Adina Nicolescu:  Vă rog, doamna consilier Ștefan! 
      D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Doar o completare, pentru că n-aș vrea să se lase 
impresia că cei de la DAX au fost în totalitate de rea-credință, pentru că nu au fost. În acest 
consiliu, în mandatul 2016-2020 s-a aprobat o hotărâre de consiliu prin care se permiteau 
școlilor închirierea terenurilor și altor altor spații adiacente. Cred că sunt în sală colegi care au 
aprobat acea hotărâre de consiliu. Din ce am reținut, o bună perioadă de timp, cei de la DAX au 
închiriat terenul în baza acelei hotărâri de consiliu. Știm toți de aici, că legea învățământului 
preuniversitar s-a modificat acum mai puțin de 2 ani de zile, ceea ce a creat pentru ei și pentru 
școli un vid legislativ, susținut în parte și de lipsa de răspuns a celor de la Primăria Generală care 
nu au dorit să dea acordul pentru a demara procedurile legale de a închiria conform                     
codului administrativ spațiile libere. Și dacă suntem atât de dornici să facem dreptate, îl invit pe 
domnul primar să meargă să facă același lucru și cu cei care închiriază terenurile de tenis de la 
Constantin și Elena și cu cei care practică activități economice la Mircea Eliade și mai sunt 
câțiva.  
        Dl Ciprian Ciucu: Eu le-am atras atenția tuturor și într-o întâlnire pe care am avut-o cu 
directorii că sunt în ilegalitate. 
        D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Bun! 
       Dl Ciprian Ciucu: Corpul de control se va deplasa peste tot la aceste unități                     
de învățământ și vom informa mai departe instituțiile abilitate să controleze. Deci, nu are nimic 
cu DAX, sau cu nu mai stiu cine, peste tot. Numai că ceea ce s-a intamplat, este peste capul meu, 
ca să fie foarte clar aici, directorii de școli și-au asumat astfel de contracte.  
         D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Aceea este altă discuție, domnul primar. Ce am vrut eu 
să rămână foarte clar este că, totuși, cei de la DAX, ca și ceilalți, cel mai probabil nu sunt de             
rea-credință și au căutat să facă lucrurile legal, dar din păcate, cu acest cumul de factori nu s-a 
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putut să se reglementeze situația conform legii. Și da, mă aștept să existe repercusiuni, nu doar 
față de aici și față de ceilalți care închiriază terenurile sau sălile de clasă pe bază de protocoale şi 
nu sunt puțini.  
          D-na Adina Nicolescu:  Mulțumim! Alte intervenții, dacă mai sunt? Vă rog!  

Dl Adrian Marin Dăncescu, reprezentant DAX Team Sports S.R.L.: Păi, până se 
reglementează cadrul legal în care funcționează toate bazele, toate cluburile sportive din          
Sectorul 6, dacă se poate amâna acest control al Corpului de Control, adică noi să existăm, 
sportul în continuare să existe în Sectorul 6, până se legiferează aceste lucruri.  
         D-na Amanda Dăncescu, reprezentant DAX Team Sports S.R.L.: Să se identifice o 
cale legală în baza căreia putem să funcționăm, pentru că noi am formulat cerere încă din 2022 şi 
am cerut demararea... 
         Dl Ciprian Ciucu: În loc să trimiteți adrese pe capul meu, la Federația Română de 
Tenis, la Ministerul Sportului, era mult mai bine dacă trimiteați astfel de adrese, tocmai ca să se 
creeze baza legală care să ne permită colaborarea cu dumneavoastră. Aceea era ținta adevărată. 
O să vorbesc și eu cu domnul ministru al Educației, că o să mă văd cu dânsul marți și o să-l rog 
să găsească o posibilitate prin care să putem să subînchiriem, dar mare atenție, pe bază de 
competiție. Noi depunem o ofertă, se evaluează, se evaluează terenul la costul real de către 
ANEVAR și veniți și folosiți și știm foarte clar în ce context și în ce condiții și care este 
beneficiul social pe care-l au cei din Sectorul 6. Pentru că acum sunt mulți din Bragadiru, sunt 
mulți din alte părți care tot îmi scriu că vor să vină să joace tenis la dumneavoastră acolo și v-ați 
făcut și căsoiul acela ilegal. Deci, m-ați portetizat că eu sunt ,,Lupul cel rău”, dar nu, nu este așa. 
Eu, tot ce vreau, este să vă aduc într-o stare de legalitate, nu doar pe dumneavoastră, ci pe toți, și 
de aceea am vrut să discutăm în acest Consiliu, că circulă fel și fel de zvonuri pe internet că vrea 
Ciucu, domnule, să ia terenul, ce scrie acolo, că ați sponsorizat acea postare pe facebook și are el 
interese imobiliare.   
          Dl Adrian Marin Dăncescu: Nu este adevărat!  
          Dl Ciprian Ciucu: Am citit comentariile, este foarte adevărat. 
          Dl Adrian Marin Dăncescu: Nu, nu a pornit de la noi, nu este adevărat ceea ce spuneți.  
          Dl Ciprian Ciucu: Eu am început petiția și eu am sponsorizat-o și eu am permis acele 
comentarii. 
          D-na Amanda Dăncescu: Petiția nu a fost initiată de noi. 
          D-na Adina Nicolescu: Haideți să încheiem acest subiect. 
          Dl Ciprian Ciucu: Bun! Deci, în acest context, tot ce vreau, n-am nimic nici cu 
dumneavoastră, nici cu alte cluburi, o să depun de la nivelul Primăriei Sectorului 6, câteva 
eforturi, ca să vedem dacă putem debloca la nivel de P.M.B. și la nivel de minister această 
situație și veniți ca oricine și puteți să vă desfășurați activitatea în anumite condiții legale și 
condiții pe care noi le stabilim, dar până atunci nu pot, mai ales că s-a făcut și public, nu pot să 
zic, domnule, nu știu că acolo funcționează ilegal activități economice. Deja, uite, este pe 
internet, a aflat toată lumea, a aflat tot consiliul local. Ați făcut acest lucru public, eu nu pot da, 
să mă fac că nu văd, chiar dacă răspunderea nu este a mea și este a directorilor de școală care au 
semnat astfel de contracte, care zic ei, parteneriate în sprijinul elevilor, foarte bine de înțeles, dar 
care mai departe permit taxarea și desfășurarea de activități economice în cadrul școlii, fără să 
respecte legea. Acum este “out in the public”, eu nu mai pot să zic, domnule,       că nu știu, că n-
am văzut și vom trimite corpul de control peste tot. 
         Dl Adrian Marin Dăncescu: Suntem toți implicați. Este o acțiune comună, toate 
sportive. 
         D-na Adina Nicolescu: Da, mulțumim! Vom continua ședința noastră. Vreau să întreb 
dacă a intrat  vreun reprezentant al presei în sală. 
         Dl Nicolae Oprea,  ziarist Ziarul Gândul: Da! 
         D-na Adina Nicolescu: Vă rog să ne spuneți numele companiei de media sau 
televiziunea pe care o reprezentați! 
         Dl Nicolae Oprea: Nicolae Oprea, Ziarul Gândul.  
         D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Continuăm ședința.  

Primul punct pe ordinea de zi: Aprobarea proceselor-verbale.   
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         D-na Adina Nicolescu: Vă rog, domnul secretar general! 
         Dl Demirel Spiridon: Doamnelor și domnilor consilieri, vă supun spre aprobare 
procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 18.12.2024. Dacă sunt discuții? Nu sunt 
discuții. Vă supun la vot procesul-verbal. Voturi ,,împotrivă”? Nu sunt. ,,Abțineri” ? Nu sunt. 
Voturi “pentru”? 25 de voturi ,,pentru”.  

De asemenea, procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 12.12.2024. Dacă sunt 
discuții? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot procesul-verbal. Voturi ,,împotrivă”? Nu sunt 
voturi ,,împotrivă”. ,,Abțineri”? Nu sunt ,,abțineri”. Voturi ,,pentru”? 25 de voturi ,,pentru”.  
          Şi procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 19.12.2024. Dacă sunt discuții pe acest 
proces-verbal? Dacă nu sunt discuții, îl supun la vot. Voturi ,,împotrivă”? Nu sunt. ,,Abțineri”? 
Nu sunt. Voturi ,,pentru”? 25 de voturi ,,pentru”.  

Doamna președinte aveți cuvântul!  
           D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de 

hotărâre nr. 8/23.01.2025 privind alegerea președintelui de ședință.  
           Propuneri, vă rog? Domnul consilier Copaci, vă rog! 
           Dl Alin Constantin Copaci, consilier local: Mulțumesc frumos, doamna președinte!  
Grupul P.N.L. o propune pe doamna consilier Nicolescu Adina. Mulțumesc! 
            D-na Adina Nicolescu: Mulțumesc! Domnul consilier Bojdan, vă rog!  
            Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Mă auziți? Mulțumesc! Doamna 
președinte grupul U.S.R. o propune pe doamna consilier Mihaela Ștefan. 
            D-na Adina Nicolescu: Mulțumesc! Am notat. Alte propuneri dacă mai sunt?                   
Nu mai sunt.  

Doamna consilier Bordianu a sosit în ședință, vă rog să o treceți prezentă.                     
Deci, suntem 26 de consilieri prezenți.  

Dacă nu mai sunt alte propuneri, voi supune la vot propunerile făcute. Supun la vot prima 
propunere de președinte de ședință: doamna consilier Adina Nicolescu.                             Voturi 
,,împotrivă”? Nu sunt. ,,Abțineri”? 9 ,,abțineri”. Voturi “pentru”? 17 voturi ,,pentru”.  

Supun la vot următoarea propunere: doamna consilier Ștefan Mihaela.                     
Voturi ,,împotrivă”? Nu sunt. ,,Abțineri”? 15 ,,abțineri”. Voturi “pentru”? 11 voturi ,,pentru”. 
Constatăm că a doua propunere a fost respinsă. Prima propunere a fost aprobată.                     
Vă mulțumesc!  

Supun la vot proiectul în integralitatea lui. Voturi ,,împotrivă”? Nu sunt. ,,Abțineri”? Nu 
sunt. Cu 26 de voturi ,,pentru”, proiectul a fost adoptat. 
            Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 333/30.12.2024 privind 

constatarea încetării de drept, înainte de expirarea duratei normale, a mandatului de consilier 

local al doamnei Iagăr Monica și vacantarea locului de consilier local în cadrul Consiliul Local 

al Sectorului 6 al Municipiului București.  
Supun la vot proiectul. Voturi ,,împotrivă”? Nu sunt. ,,Abțineri”? Nu sunt. Cu 26 de 

voturi ,,pentru”, proiectul a fost adoptat. 
             Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 306/28.11.2024 privind 

aprobarea documentațiilor cadastrale prealabile, în vederea înscrierii în cartea funciară în 

numele și pentru Municipiul București a imobilelor proprietate publică a                     

Municipiului București, aflate pe raza administrativ teritorială a Sectorului 6, situate în calea 

Crângași f.n., strada Inginer Cristian Pascal nr. 2/bulevardul Regiei nr. 4 și a arterei de 

circulație calea Apeductului.  

Intervenții, dacă sunt? Doamna consilier Ștefan! 
          D-na Mihaela Ana Maria Ştefan, consilier local: Dacă poate să ne spună cineva din 
executiv pentru ce tip de lucrări se fac aceste documentații.  
          D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Vă rog, doamna director! 
            D-na Aura Crăciun, director general Adjunct-Direcția Generală Arhitect Şef și 
Amenajare Teritorială: Bună ziua! Pentru terenul din Calea Crângași f.n. este pastila de spațiu 
verde de la parc, pentru amenajare spațiu verde. Strada Inginer Cristian Pascal nr. 2 sediu A.D.P. 
și artera de circulație Calea Apeductului, regenerare urbană. 
        D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! 
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        D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Pentru terenul pe care acum este A.D.P.-ul, știu că, 
conform regulamentului de urbanism, zona este în CB3, este în proximitatea școlii 168 care 
urmează să fie demolată. Nu știu dacă am stabilit exact unde vor fi mutați copiii, dar poate vă 
gândiți să mutăm baza A.D.P. și să amenajăm terenul, astfel încât să construim acolo o școală 
modulară.  
         Dl Ciprian Ciucu: Doar să intabulezi și să aduci legalitatea în spațiu public este un bun 
în sine și am intabulat și în mandatul trecut la cote istorice și continuăm intabularea. Deci, chiar 
dacă nu faci nimic, este bine să ai lucrurile intabulate. Zâmbeam pentru că vrem acel teren să-l 
intabulăm, tocmai ca să luăm baza sportivă de acolo. Ne-am gândit deja, dar numai că noi ne-am 
gândit, dar nu este bătut în cuie, putem discuta, evident, ne-am gândit că nu există un spațiu 
verde acolo, a apărut și creșa deci, în acest moment, noi am vrea să facem spațiu verde, să fie un 
parc, dacă merge o școală modulară... Vorbim de cel de la Rușețu sau vorbim despre altul?  
 Discuţii în sală 

Dl Ciprian Ciucu: Ok, înseamnă că am greșit eu. Aveam alt proiect în cap. Bun, deci 
intabulăm, o să stăm de vorbă dacă aveți sugestii, sunt foarte, foarte bine primite. Aș vrea să fac 
doar un comentariu cu privire la Calea Crângași. Foarte, foarte mulți oameni când au văzut ce s-
a întâmplat în sector, chiar dacă Crângași stă bine între blocuri și nu s-a făcut pe mandatul meu 
(mă refer între blocuri) trebuie să fiu, s-a făcut și pe mandatul lui Gabriel Mutu, mi se pare, în 
afară de tot ce înseamnă acum reabilitarea parcului Crângași și a digului Lacul Morii și proiectul 
de la Insula Lacului Morii, dar Calea Crângași de la Grant și până la pod în zona pieței arată ca 
naiba. Deci, Calea Crângași este o rușine pentru Sectorul 6, zic oamenii din Crângași: domnule, 
dar când faceți și în Crângași, ca în Drumul Taberei? Asta spun. Domnule, facem, avem 
proiectul gata, este SF-ul gata, facem rost și de bani, ne facem temele. Avem  un singur 
impediment, nu este în administrarea Sectorului 6, ci este în administrarea Primăriei Generale a 
Municipiului București care, de obicei, știm că nu face nimic. Dacă Primăria Municipiului 
București are un proiect pentru Calea Crângași, să ne spună: domnule, nu vrem ca să vă dăm să 
faceți și în Crângași cum este în Drumul Taberei și parțial în Militari și în Gozăvești în curând, 
dar să spună. Dar așa, doar să se cramponeze, să nu pună primarul pe ordinea de zi, ceea ce acest 
Consiliu Local a cerut, să ne-o dea nouă în administrare, să o regenerăm urban, să fie frumos, să 
fie superb în Crângași, nu văd care ar fi motivul să nu ne-o dea în administrare. După ce 
terminăm investiția, poate să ne dea dacă vrea și cu o perioadă de 2 ani, cât ar lua toate acele 
amenajări, maxim 2 ani și o dăm înapoi, dar să nu faci nimic, să nu te intereseze o arteră extrem 
de aglomerată, circulată, știți foarte bine cum arată Crângași și să nu lasi nici primăria de sector 
să facă ceva, noi având un proiect absolut superb și vă stăm dispoziție cu acest proiect când vreți 
dumneavoastră, explicat că orice, nu mi se pare că este o atitudine ok pentru acest oraș. Deci, 
aceasta am vrut să spun, că este vorba și despre intabulare în acea zonă. Este foarte important ca 
toate forțele politice, indiferent de culoarea lor, să susțină acest proiect, pentru că mie mi se 
sparge în cap și dumneavoastră. Oamenii vor ca și în Crângași, în Calea Crângași să fie 
civilizație, să fie curat. Am refăcut fațada pieței, mergem mai departe și cu altele, dar nu este 
suficient pentru Crângași, merită mai mult, i-a venit rândul. În Grozăvești deja suntem, în 
Militari o să fim foarte puternic, mai rămâne Crângași și Giulești şi scoatem peste tot fața 
sectorului. Despre asta este vorba. A venit rândul pentru Crângași. Avem și în Giulești pregătit 
proiectul, este SF-ul, se lucrează acum deci, nu rămâne nimeni pe dinafară, dar tot ce cer, nu cer 
de la P.M.B. sprijin, nu cer bani, din contră am dat bani, nu cerem expertiză, nu cerem nimic de 
la P.M.B., cerem un singur lucru, dreptul de a face. Despre aceasta este vorba! Să ne dea voie să 
facem noi. Nu faceți voi, lăsați-ne pe noi, nimic altceva. 
          D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Dacă se poate, m-aș întoarce puțin la zona 
Grozăvești-Grant și se leagă cu situația cu închirierea spațiilor. Știți că am avut discuția aceasta 
și mandatul trecut, corpului de clădire care este al Liceului Carol I, care este în Grozăvești, 
foarte aproape de noile comunități și noile ansambluri rezidențiale, îi expiră contractul de 
închiriere anul acesta. Ați demarat vreo discuție cu cei de la M.A.I.?  
         Dl Ciprian Ciucu: Am trimis de anul trecut o adresă la M.A.I., m-am dus personal la 
domnul general Berechet, deci are și adresa și i-am zis și față în față să găsească o soluție pentru 
că nu le prelungim contractul și le-am promis celor din Grozăvești că vom face acolo școală. 
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Deci, anul acesta, se termină contractul, rog Direcția Școlilor împreună cu cei de la investiții 
când discutăm bugetul, poate reușim să mai punem niște bănuți pentru o reabilitare, că nu putem 
să băgăm copiii fără să reabilităm înainte școala. Mulțumesc, doamna consilier!  
          D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții, dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt, 
vă propun să trecem la vot. Voturi ,,împotrivă”? Nu sunt. ,,Abțineri’? Nu sunt. Cu 26 de voturi 
,,pentru”, proiectul a fost adoptat.                      
         Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 9/23.01.2025 privind aprobarea 

documentațiilor cadastrale prealabile, în vederea înscrierii în cartea funciară, în numele și 

pentru Municipiul București a imobilelor proprietate publică a Municipiului București, aflate pe 

raza administrativ teritorială a Sectorului 6, situate în splaiul Independenței f.n., în suprafață de 

1038 mp și strada Părăluțelor f.n., în suprafață de 626 mp.  
Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, vă propun să trecem la vot. Voturi 

,,împotrivă”? Nu sunt. ,,Abțineri”? Nu sunt. Cu 26 de voturi ,,pentru”, proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 334/30.12.2024 privind 

aprobarea tarifelor de colectare separată și transport separat al deșeurilor abandonate pe raza 

administrativ-teritorială a Sectorului 6 al Municipiului București și privind aprobarea încheierii 

unui act adițional la contractul numărul 1153 din 16.11.1999.  
Discuții dacă sunt ? Doamna consilier Ștefan, vă rog! 

         D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Am un amendament care propune să modifice forma 
articolului 4 alineatul (3) din corpul proiectului de hotărâre, în sensul în care procedura prin care 
se stabilește felul în care Administrația Serviciului Public și Direcția Generală Poliție Locală 
Sector 6 vor proceda la identificarea depozitelor de deșeuri abandonate și a producătorilor 
deținătorilor acestora, să nu fie aprobată de către primar, ci de către Consiliul Local al Sectorului 
6, termenul fiind același de 30 de zile, motivația, în mare, fiind faptul că prin această procedură, 
în primul rând că este atributul Consiliului Local să aprobe chestiuni legate de protecția 
mediului, cele două instituții stau în două instituții subordonate ale Consiliului Local, iar de 
această procedură și de felul cum este ea implementată poate depinde inclusiv creșterea valorii 
contractului, care așa cum este menționat în actul adițional, va veni tot în Consiliul Local pentru 
aprobare, deci propunerea noastră este ca procedura să fie aprobată, aici, în Consiliul Local şi nu 
de către primar. Mulţumesc!  
 D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Din executiv, vă rog!  

Dl Lucian Dubălaru, director general, Administrația de Salubrizare Sector 6: 
Procedura este deja reglementată în R.O.F., atât la Administrația de Salubrizare, cât și la Poliția 
Locală, este prevăzută în lege, nu trebuie aprobată de către Consiliul Local, aici aprobăm doar 
tarifele cerute de către URBAN. Mai departe, cum se identifică și care este procedura de 
anchetă, este în lege și noi avem birou de deșeuri necontrolate, apare în R.O.F., deci nu trebuie o 
altă procedură suplimentară, trebuia doar reglementată partea aceasta de trasabilitate a deșeurilor 
pe care le ridică.  

Dl Ciprian Ciucu: Doamna Ștefan, procedura aceasta știți ce înseamnă? Am avut 
anumiți polițiști locali, care au zis domne, eu nu sunt gunoier să-mi bag mâinile în deșeuri. Da! 
Eu ca primar, pot să mă duc să-mi pun mănuși și să caut în gunoaie ca să-l găsesc pe făptaș, mie 
nu mi-e rușine să mă duc să fac acest lucru și ca ei să nu mai strâmbe din nas, că le scade rangul 
să caute și să identifice după o chitanță, după o adresă, cine a depozitat acele deșeuri acolo să 
putem să cerem și această chestiune. Eu mă duc personal, dacă e, mă duc cu polițiștii pe stradă, 
caut în gunoaie, nu mi-e niciun fel de rușine, nu-mi scade niciun fel rangul, deci despre aceea 
este vorba, despre cum să identifici pe cei care aruncă efectiv gunoaie, care devin necontrolate și 
care apasă pe bugetul nostru. Să mai vii iar, mai se schimbă ceva, ne dăm seama din practică, că 
poate mai pui o virgulă sau mai ajută undeva la ceva, să vii iar în consiliu, pune-o în 
transparență, mai stai 60 de zile, mi se pare că este prea mult pentru nimic. Tarifele se aprobă 
aici, adică, haideți să fim puțin mai dinamici, pentru că acest Consiliu Local poate împuternici 
primarul să facă o astfel de împuternicire.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Deci, dumneavoastră cereți o împuternicire. 
Propunerea mea este să nu vă dăm această împuternicire și să se întoarcă cele două instituții cu 
procedura în Consiliul Local. Mulțumesc! 
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D-na Adina Nicolescu: Alte intervenții dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt, supun la vot 
amendamentul citit de doamna consilier Mihaela Ștefan. Voturi "împorivă"? Nu sunt. 
"Abțineri"? 15 "abțineri" (dl Alexandrescu, dl Codrescu, dl Copaci, d-na Diaconu, dl Enache,               
d-na Florea, dl Gorunescu, dl Moldovan, dl Nicolescu, d-na Nicolescu A., dl Pană, dl Petcu,                 
dl Radu, d-na Surulescu, dl Tănăsuică). Voturi "pentru"? Cu 11 voturi "pentru", amendamentul a 
fost respins.   

Supun la vot proiectul. Voturi "împorivă"? Nu sunt. "Abțineri"? Nu sunt. Cu 26 de voturi 
"pentru", proiectul a fost adoptat.    

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 3/08.01.2025 privind 

aprobarea documentaţiei tehnice faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici 

pentru obiectivul de investiţii „Desființare clădiri existente, construire imobile cu funcțiunea de 

liceu, dotări sportive, cămin, cantină, spații conferințe, spații conexe, amenajare incintă, 

realizare branșamente, împrejmuire, organizare de șantier - Colegiul Tehnic de Poștă și 

Telecomunicații Gheorghe Airinei”.   

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, trecem la vot. Voturi "împorivă"? Nu sunt. 
"Abțineri"? Nu sunt. Cu 26 de voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.    

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 10/23.01.2025 privind 

solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a acorda Consiliului Local al 

Sectorului 6 împuternicirea expresă în vederea înființării unei societăți cu răspundere limitată, 

cu capital integral public, în scopul organizării, promovării și administrării evenimentelor, 

precum și a altor activități educative, recreative și distractive.  

Discuții dacă sunt? Doamna consilier Ștefan, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Eu aș vrea să-l întreb pe domnul primar, ce anume 

din tot ce putem face astăzi cu resursele pe care le avem nu poate face și de ce are nevoie de o 
companie? Și aș vrea să-i amintesc că a existat o companie cu fix același obiectiv de activitate 
înființat de Gabriela Firea, care s-a ales praful de ia și din nou, ce ar putea să facă o companie și 
nu puteți face acum cu colegii pe care îi avem și care și-au dovedit capacitățile în ultimii 4 ani?  

Dl Ciprian Ciucu: Bun. Aș vrea să facem un mic istoric. Am găsit Centrul Cultural 
European care făcea multe chestii, dar nu era foarte, foarte clar impactul. I-am redus activitatea 
sau am redus personalul, am eficientizat de la 20 și ceva spre 30 de angajați, în primă etapă sau 
20 și ceva l-am făcut la 17, 18, nu mai știu câte 18. După care am desființat Centrul Cultural 
European și am mai păstrat în aparat 5 oameni. Deci, acea acuză pe care am văzut-o în spațiul 
public, că domne, nu știu cum era formulat acolo, se îngrașă aparatul de stat, trebuie să țină cont 
de acest istoric, foarte ușor de verificat. Deci, nu ne uităm doar că acum înființăm o nouă 
companie și ne uităm la istoric. Acum, ce-i drept, este normal ca acest consiliu să întrebe și  
normal ca doamna Mihaela Ștefan să întrebe, dat fiind și faptul că știa că vom face o companie, 
că i-am spus chestia aceasta, în urmă cu vreo șase luni, cred sau un an, cred că am avut discuția 
aceasta.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Nu. Înainte de aceasta…  
Dl Ciprian Ciucu: Vreau să vă răspund la întrebare. Tot ce am făcut noi, am venit cu 

acest brand care a fost testat și a fost o formulă de succes. Adică avem West Side Flower Fest, 
avem West Side Hallo Fest, unde a fost vreo, nu spuneți la jandarmerie, dar au fost 80.000 de 
oameni și pentru că au fost, am adus oameni din privat în aparat, este vorba în special de două 
colege, care au reușit să facă efectiv minuni. Bine, am fost mai mulți acolo care au lucrat,               
a lucrat și Centrul Cultural European la un moment dat, am mai ajutat pe ici, pe colo și alții, au 
fost mai multe persoane și oricum aceasta a fost viziunea mea, viziunea echipei mele, pentru că 
am zis să avem niște evenimente repetitive care să se repete an de an în aceeași perioadă, să intre 
în mentalul colectiv. De ce? Noi nu avem centru vechi, suntem singurul sector din acest oraș 
care nu are centru vechi, nu are piațete, nu are clădiri de patrimoniu și a fost doar o strategie pe 
care am  aplicat-o pas cu pas, să recuperăm spațiul verde, să creăm parcuri noi şi atunci rețeta ce 
spune, când nu ai clădiri de patrimoniu, când nu ai piațete unde să faci evenimente, le faci în 
parcuri de obicei şi am investit în parcuri. Avem Parcul Liniei, o să înceapă în curând și faza trei, 
o să înceapă lucrările și la Lacul Morii și avem străzi deschise, cum este la Flower Fest și așa 
mai departe. Nu este suficient să recuperezi spațiile, așa cum am făcut și este nevoie să faci 
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astfel de evenimente care să intre în mentalul colectiv într-un fel, chiar ritualic, care duc la 
creșterea sentimentului de apartenență. Acum, vă exprim viziunea ca să înțelegeți per ansamblu 
cum am gândit toate aceste lucruri pentru că nu sunt întâmplătoare. Am reușit și am pilotat, deci 
am demonstrat că în Sectorul 6, scoțând la licitație și atribuind Târgul de Crăciun West Side 
Christmas Market la care au venit, nu știu, 1.000.000 de oameni, ştiți cât ne-a costat? Zero lei.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Da. Făcut de UNTOLD. 
Dl Ciprian Ciucu: Te rog frumos! De ce ne-a costat 0 lei? Şi aici a fost calitatea deciziei 

publice, pentru că am scos la licitație aceste servicii și am lăsat pe alții care se pricep să le 
organizeze. Zero lei. Am primit 50.000 euro pentru că au ocupat domeniul public, mă refer la 
cuva lacului. Da, este făcut de UNTOLD. De ce este făcut de UNTOLD? Pentru că este doar 
decizia normală. La Primăria Municipiului București, unde există mai multe instituții care bagă 
undeva la 2 milioane de euro pe un astfel de eveniment similar, deci nu numai ce vedeți 
1.000.000 în acte, sunt mai multe care contribuie acolo, veniturile se întorc la o treime. Adică 
dacă ei bagă 10 milioane și aici s-a băgat dintotdeauna, că în jur de 10-12.000.00, 8 pe vremea 
lui Oprescu, Firea 9, 10, 11, 12, se aduce înapoi, poate, o treime, 4 milioane din încasări. De ce? 
Nu știu de ce, nu știu la ce prețuri închiriază ei și cine primește diferența. Ne-au furat roata 
pentru că ei acum 2 ani și n-o să-i uit, mi-au furat roata pentru că ei subvenționează roata și nu 
plătesc bilete. Şi ideea care este, să nu rămânem aici, nu am cum să plătesc cu 4.000-5.000 de lei 
pe lună un funcționar care îmi aduce sponsorizări de 50.000-60.000 euro pe lună. Domnule, n-ai 
cum, omul o să-ți plece! Cât crezi că o să mai stea? Deci, el se duce la companii și aduce la West 
Side Hallo Fest, de exemplu, că le-au rămas vreo 70.000 euro profit. Se duce la companii, deci 
face un produs, îl gândește de la zero, se ocupă de proiectare, se ocupă de concept, face nu știu 
câte fel și fel de contracte, se dă peste cap. Este foarte, foarte greu la stat, pentru că sunt 
proceduri foarte dificile, se atribuie fiecare căsuță. Sunau telefoanele: domnul primar, nu 
primesc și eu o căsuță? Nu. Unul nu poate să spună că i-am dat o căsuță undeva, vreodată, vreun 
vendor, că a fost pe șpagă, că s-a bagat cineva în față, că n-a fost transparent. Totul s-a făcut 
transparent, sunt bune practici și este o capacitate administrativă de care avem nevoie ca să nu 
mai băgăm bani în astfel de evenimente, să aducem bani, cum am adus la Hallo Fest și să 
susținem acele evenimente culturale, pentru că până la urmă sunt și servicii publice cum sunt, de 
exemplu ,,Cinema sub stele”, care iarăși contribuie foarte mult la simțul de apartenență la 
comunitate, din profitul pe care îl vom face la evenimentele mari. Despre aceea este vorba, să 
avem o companie micuță, cum avem și ,,Proiectare 6” și în care nu există nimeni de la partid la 
,,Proiectare 6”. De asta funcționează și are acele proiecte superbe, pentru că nu mă comparați cu 
companiile lui Firea, pentru că n-am politizat nici-o astfel de companie, ați fost în AGA, ați fost 
în CA, știți foarte bine cine lucrează la ,,Proiectare 6”. N-am cunoscut nici măcar un om, în afară 
de context profesional, în altă parte dintre toți cei care lucrează acolo. Deci, nu mă mai acuzați 
de lucruri, că mă cunoașteți oameni buni. Mihaela, mă știi! Nu fac astfel de lucruri. Lasă-mă să 
termin, că este important!  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Am crezut ca aţi terminat. 
Dl Ciprian Ciucu: Vrem să facem o companie micuță care să poată să meargă și să 

contracteze direct. Domnule am făcut niște statui la Flower Fest, care trebuie să fie sudate nu știu 
cum, să se ducă rapid, să facă contractele, să fie corecte, să facă toate procedurile rapid, pe baza 
unui regulament pe care îl veți aproba aici, tarife pe care le veți aproba aici. Cât costă căsuța? 
Atât! Care este regulamentul pe baza căruia vendorul primește acel spațiu?  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Pe 15 februarie se deschide procesul de a depune 
solicitări pentru vendorii de la West Flower Fest. Aici n-am primit niciun regulament.  

Dl Ciprian Ciucu: Foarte bine, voi, îl puteți primi.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Când? Pe 15 februarie ați anunțat că cei  interesați, 

care să vândă produse la West Flower Fest trebuie, pot să se înscrie.  
Dl Ciprian Ciucu: Nu are legătură, că n-o să facem compania până atunci. Acum 

obiectul acestei discuții este această companie?  
Dl Demirel Spiridon: Cerem doar acordul Consiliului General. 
Dl Ciprian Ciucu: Da! Doar cerem acordul? După care, tot dumneavoastră, o să votați 

organigrama și o să vedeți despre ce este vorba. Adică, domne, nu avem niciun fel de problemă 
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că la P.M.B. se toacă milioane și niciun consilier U.S.R. nu ia cuvântul să zică: domne, unde 
sunt banii aceia? Unde se duc toți banii aceia, 10 milioane? Unde se duc? Cât luăm înapoi? 
Nimeni nu se preocupă pentru a eficientiza, nimeni. Se toacă banii pe sindrofii dintotdeauna, dar 
avem o problemă la Sectorul 6 unde, ce să vezi, experiența a 4 ani de zile a arătat că ne-am 
autofinanțat marile evenimente. Aici este problema, că facem o companie și încă ceva, este 
foarte probabil ca această companie să ajungă la acea capacitate administrativă încât să facă și 
West Christmas Market. Mai mult, va aduce evenimente și va acționa ca o franciză, poate, 
pentru mari evenimente de tip, de urbanism, de high-tech și așa mai departe. Va fi o companie 
cum este cea care organizează Smart City Expo Barcelona. Evident, nu la acel nivel, dar aceasta 
nu înseamnă că după ce am făcut reduceri, după ce am demonstrat că nu cheltuim bani publici 
pentru sindrofii, cineva să vină să-mi dea comunicatele de presă pe care le-a dat U.S.R. Sector 6 
și să mă acuze, că aici este deranjant, știind care sunt bunele practici, cred că suntem unici în 
țară, poate la Cluj și în loc să zic că da, domne, ok, chiar dacă nu îl laud, măcar să tac din gură și 
să mă acuze de nu știu ce interese, de nu știu ce porcării. Nu, hai să vedem și facem așa, dacă 
această companie se va finanța încă din primul an de funcționare, deci, îi dăm 12 luni și nu avem 
niciun fel de problemă și este funcțională și în al doilea an, nu numai că se auto-susține, dar îi 
rămâne și un profit din care să susțină evenimente care nu se fac pe bani, hai să facem prinsoare, 
hai să vedem, pentru că am avut o întâlnire la Conacul Golescu cu mai multe companii. Tot cele 
două doamne, care s-au ocupat până acum de aceste evenimente, au venit cu o idee foarte bună.        
Au zis domnul primar, sponsorii de obicei vor să vă cunoască, vor să vadă de la dumneavoastră 
care este viziunea, de ce să vină și să dea zeci de mii de euro în evenimente în sectorul 6, ca să 
finanțeze. Au nevoie de credibilitate și m-am întâlnit cu ei, nu mai știu câte companii au fost, nu 
știu vreo 20 și ceva de companii și au zis, este foarte fain ce faceți voi aici și sunteți singurul 
care vă gândiți să vă auto-finanțați și un astfel de vehicul care va funcționa transparent, în care 
Consiliul Local va fi reprezentat, care va avea toate aceste proceduri transparente, este ceea ce 
avem nevoie ca să creștem capacitatea administrativă pe acest domeniu și să aducem la celălalt 
nivel, pentru că acum suntem la un nivel, poate cel mai bun din țară pe acest domeniu și ca 
practică administrativă, dar putem fi mult mai bine, se cheamă ,,new public management” și la 
teorie, că era acest curs la INA Institutul Național de Administrație, unde eu predam în urmă cu 
vreo 15 ani, predam ,,new public management”, care înseamnă să iei din mediul privat cât mai 
multe practici pe care le poți adapta la mediu public. Deci, nu are nicio legătură cu companiile  
d-nei Firea. Dacă o să vedeți vreunul de la partid angajat acolo, cum nu ați văzut nici la 
Proiectare 6, vă rog frumos să umpleți facebook-ul cu el și cu asta basta! Haideți să mergem mai 
departe, că avem lucruri de făcut!  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Deci, în primul rând, noi nu am acuzat niciodată că la 
inovare sau la următoarea companie, dacă o să se întâmple, veți aduce oameni de la partid.       
Ați simțit nevoia să faceți această remarcă, asta este, dumneavoastră știți de ce vreți să faceți 
asta. 

Dl Ciprian Ciucu: Pentru că vreau să subliniez că nu politizez.   
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Pentru context ați păstrat din Centrul Cultural, 3 sau 

4, 5 oameni, pe funcții specifice pentru activitatea centrului, restul, până la 12 funcții erau 
personal tesa, resurse umane, juridic, achiziții publice. Același lucru se va întâmpla și la această 
companie. Ai nevoie de personal pentru achiziții, ai nevoie de personal resurse umane, 
guvernanță administrativă. Mai mult, ai nevoie de cel puțin trei administratori, unul executiv și 
doi neexecutivi, plătiți din același buget local, pentru că asta este, ce să vezi, legea companiilor 
publice îți cere chestia aceasta. Deci, sume de bani suplimentar care ies din bugetul local, doar 
ca să ce? Să plătim puțin mai bine câțiva angajați care în momentul acesta fac treaba despre care 
vorbiți dumneavoastră, cu rezultatele pe care ni le-am propus toți. 

Şi doi. De ce, în cazul UNTOLD piața funcționează şi este OK ca UNTOLD să 
beneficieze de contractul de delegare, pe care, știți acum, că ați dat din casă, dacă nu insista 
U.S.R. nu ar fi avut redevența aceea, că v-ați împotrivit să punem în contract redevență.                    
Ați vrut să plătească doar taxa de ocupare a domeniului public, dar asta este, oricum                     
U.S.R.-ul  n-a făcut nimic bun în ultimii 4 ani de zile doar dumneavoastră ați făcut singur tot. De 
ce în cazul UNTOLD piața este funcțională și sigur că da este OK să le delegăm și să facă 
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proiecte în sectorul nostru şi în orice alt caz nu. Ați spus de atât de multe ori și înainte de a 
candida pentru primăria sectorului 6 și după ce ați început campania pentru sectorul 6 că da, 
există motive pentru care un U.A.T. își poate face companii. Cel mai relevant este momentul în 
care piața nu funcționează, dovadă că avem Administrația de Salubritate azi, dovadă că am 
acceptat alături de dumneavoastră să facem Compania de Inovare pentru că, efectiv, se vede de 
la o poștă diferența dintre SF-urile și proiectele pe care le livrează colegii de la Inovare față de ce 
primeam de la alți furnizori, dar, chiar și așa, Inovarea, dacă vă uitați pe situațiile lor contabile, 
nu se finanțează. Are buget de 14 milioane de lei. Eu sunt sigură că n-are încasări de 14 milioane 
de lei. Nu se finanțează, dar în schimb plătim administratori și ne cereți azi să fim de acord cu o 
creștere exponențială a cheltuielilor pentru niște noi posturi de care noi azi nu avem nevoie ca să 
livrăm viziunea pe care v-o doriți pentru genul acesta de activități. Piața în domeniul de 
organizare evenimente, din fericire pentru România, piața funcționează.  

Dl Ciprian Ciucu: Nu funcționează. Unu la mână 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Şi celor care organizează Electric Castle, UNTOLD, 

Jazz in The Park, Artmania să le spuneţi și lor că piața nu funcționează și că, de fapt, este nevoie 
să vină un U.A.T. să-i învețe pe ei cum se face meserie. 

Dl Ciprian Ciucu: Unu la mână, piața poate să fie funcțională sau poate să nu fie 
funcțională. În ceea ce privește UNTOLD, nu știu dacă ați observat, dar mie ultimul târg de anul 
acesta, mie nu mi-a plăcut, a fost fix la fel ca cel de anul trecut. Ei au livrat conform caietului de 
satcini ce trebuia să livreze minim, orientați doar pe profit. Este nevoie să mergem la un alt 
nivel. Nu poți să faci an de an același lucru şi să te aștepți că o să crească numărul de participanţi 
și că o să fie mai atractiv. N-am spus-o public, dar o spun acum. Nu mă aștept ca cel de anul 
viitor să fie mai bun decât cel de anul acesta.  

Doi la mână, genul de evenimente pe care le-am creat noi, au foarte multe amprente ale 
echipei. Nu mă aștept ca cineva să vină să liciteze pe West Side Flower Fest sau West Side Hallo 
Fest și să îl aducă măcar la acest nivel, nu mă aștept, dar am încredere într-o echipă care își 
asumă totul, de la concept până la execuție, să facă acest lucru la un nivel de calitate mult mai 
bun, peste. Nu văd care este problema că în loc să dai niște bani pentru profit unor companii, să 
iei practici din piață, din management-ul privat, să le aduci la stat, ca aceste practici din mediul 
privat să fie aplicabile și profitul să rămână în sector. Banii pe care îi face UNTOLD pot să 
rămână în sector, banii pe care îi putea da la o companie ca să organizeze festivalurile create de 
noi să rămână în sector și nu văd care este problema.  Adică, nu văd care este problema, faci o 
companie, se autofinanțează, deci nu iei bani din bugetul local, am spus chestiunea aceasta, da? 
Unde vedeți că se umflă bugetul, dacă eu zic că nu luăm bani din bugetul local decât pentru 
înființare? N-o să aibă nevoie decât de niște laptopuri, două birouri… 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Nu se finanțează. 14 milioane de lei...  
Dl Ciprian Ciucu: O să discutăm separat despre acea companie, pentru că nivelul de 

calitate, rapiditate și calitate a proiectelor justifică această investiție.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Aceasta am spus și eu mai devreme, problema este să 

nu mai spunem oamenilor… haideți că nu-mi place.  
Dl Ciprian Ciucu: Mie nu-mi place să vorbesc împrăștiat, eu vreau să vorbesc la obiect, 

că așa putem să vorbim și de ce la Primăria Municipiului București nimeni nu-și pune problema 
ca să eficientizeze.  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Conduceți Primăria Municipiului București, aveți 
majoritate în C.G.M.B., ați fost parte… 

Dl Ciprian Ciucu: Pe dvs. v-am văzut cu dl Nicuşor Dan în campanie. De ce nu îl 
întrebaţi unde se duc 10 milioane de euro? Deci, putem vorbi împrăştiat sau putem vorbi la 
obiect.    

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: P.N.L. Bucureşti a condus Primăria Municipiului 
Bucureşti. 

Dl Ciprian Ciucu: Şi în acest moment eu vă propun să vorbim la obiect şi nu împrăştiat.  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Dvs. aţi adus în discuţie P.M.B..  
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Dl Ciprian Ciucu: Nu. Vreau ca să fie foarte clar. Unu. Deci, compania se va finanța, nu 
va fi o povară pentru bugetul local. Doi. Va aduce bani în sector și vom finanța din bani privați, 
acele evenimente cum ar fi Astrofest, care acum trebuie să fie susținut din bugetul local, Cinema 
sub stele şi vă dau doar câteva exemple. Poate veni și cu alte concepte și nu văd niciun fel de 
problemă. Văd probleme însă la alte tipuri de programe culturale, cum a fost Copacul dorințelor, 
care a costat vreo 20 și ceva de mii de euro și n-a trecut nimeni pe lângă ele, doamna viceprimar! 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Pentru că, din păcate, Copacul dorințelor s-a 
implementat într-o zi când a plouat. Dar, revenind, Primăria Municipiului București a fost 
condusă de P.N.L. București mandatul trecut, este condusă și mandatul acesta. N-ați pus pe 
ordinea de zi și n-ați propus, P.N.L. București.  

Dl Traian Pană: La obiect, doamnă! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: La obiect îi răspund domnului primar. Nu puteți să ne 

acuzați că nu ne interesează ce se întâmplă acolo, când...  
D-na Adina Nicolescu: Haideţi să încercăm să încheiem aceste discuții că, într-adevăr, 

durează de ceva timp. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Din punctul nostru de vedere, piața funcționează. 

Măsurile pe care și doamna Firea și alții din Consiliul General le-au luat în privința acestor 
activități s-au dovedit falimentare. În momentul acesta avem capacitate administrativă să livrăm 
proiecte… 

Dl Traian Pană: Le-a falimentat dl Nicușor Dan. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Compania de Agrement S.A. a intrat în faliment 

involuntar ca urmare a lipsei de activități. Îmi pare rău, dar se vede pe cifre.  
Revenind, în momentul acesta, Primăria Sectorului 6 are capacitatea administrativă să 

livreze proiecte așa cum vi le doriți și cum ni le dorim. Vreți să facem o companie ca să plătim 
niște posturi de care nu avem nevoie, doar ca să puteți să plătiți mai bine niște oameni care, nu 
spun nu, sigur merită. Donațiile și sponsorizările pe care primăria le-a primit se văd în bugetul de 
venituri și cheltuieli al primăriei. Ultima oară când am verificat, noi am primit în donații, cred că 
undeva la 200.000 lei, cred. Poate să ne confirme colegii de la economic. 

Dl Ciprian Ciucu: Hai să facem așa, vă angajați dumneavoastră, veniți și lucrați aici, la 
Primăria Sectorului 6, aduceți măcar jumătate din sponsozările pe care le-au adus aceste colege. 
Vorbesc în zeci de mii de euro și lucrați pe un salariu de 4000-5.000 lei. Facem lucrul acesta? 
Până când credeți că motivezi pe cineva să performeze în așa fel, pe 4000-5.000 lei, doamna 
viceprimar? Veniți dumneavoastră și performanți mai mult pe acest salariu.  

D-na Adina Nicolescu: Vă propun să încheiem discuțiile. Domnul consilier, vă rog! 
Dl George Dumitru, consilier local:  Aș mai avea eu o întrebare, sper să fie scurtă, ca să 

nu ne întindem foarte mult. În luna decembrie deci, acum o lună și puțin, aveam pe ordinea de zi 
un proiect de hotărâre prin care înghețam creșterile salariale pentru o perioadă de șase luni de 
zile. Astăzi aflăm că vrem să înființăm o societate nouă, unde va trebui să angajăm niște 
persoane capabile, competente, evident cu niște salarii mai mari și ce nu înțeleg eu și aș vrea să 
ne ajute dl primar cu o explicație, este dacă acum o lună nu aveam bani și strângeam cureaua pe 
partea de salarii, cum explicăm acum salarii noi și destul de mărișoare? Mulțumesc! 

Dl Ciprian Ciucu: O să încerc să fiu explicit. Aș vrea să vă desenez, că poate așa 
înțelegeți. Se cheamă autofinanțare, plus, vin mai mulți bani la buget deci, nu mai puțini ca la 
salarii, oamenii își merită banii pe baza unor criterii de performanță. Deci, este altă paradigmă. 
Avem printre cele mai bune salarii din sectorul 6, suntem în top 3 în București. Dacă nu le 
înghețam, venea indexarea, care n-a mai venit, dar nu știam ce se va întâmpla, explodau și 
deveneau nesustenabile și nu mai puteam, poate, să plătim chiar salariile existente. A trebuit să 
le înghețăm, iar acum venim cu companie micuță, mult sub anvelopa  la care vă referiți, care se 
autofinanțează și care, eu îmi asum, să aducă bani în sectorul 6 și nu să cheltuiască bani. Este 
altă paradigmă. 

D-na Adina Nicolescu: Alte discuții, dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt, vă propun să 
trecem la vot. Voturi “împotrivă”? 7 voturi “împotrivă (dl Baciu, dl Bojdan, d-na Bordianu, dl 
Dumitru, d-na Ştefan, d-na Vasile, dl Volintiru). “Abțineri”? Două “abțineri”                     
(dl Niculescu, d-na Olteanu). Voturi “pentru”? Cu 17 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
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  Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 11/23.01.2025 pentru 

modificarea hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 46/2011 privind aprobarea bunurilor 

şi obiectivelor din Sectorul 6 pentru care va fi asigurată paza de către Direcţia Generală de 

Poliţie Locală Sector 6. 

 Discuții dacă sunt? Doamna consilier Ștefan, vă rog! 
 D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: În proiect spune că înlocuim postul de pază de la 

starea civilă cu Orhideelor. Ce se va întâmpla la starea civilă, vom achiziționa servicii de pază 
sau cine păzește starea civilă?  

D-na Adina Nicolescu: Domnul director Dumitrana, vă rog! 
Dl Alexandru Dumitrana, director general Direcţia Generală de Poliție Locală                    

Sector 6: Bună ziua! Așa cum am propus modificarea hotărârii de consiliu care stabilește 
obiectivele pentru care se asigură pază cu agenți de pază din cadrul Poliției Locale, modificarea 
este că dispozitivul de pază de la starea civilă se mută la sediul principal al Direcției Generale de 
Poliție Locală. La sediul serviciului de Stare Civilă se va adopta un nou dispozitiv de asigurare a 
securității, respectiv sistem de asigurare cu agenți de pază de securitate, plus un sistem în care 
participăm și noi, Poliția Locală, respectiv un buton de alarmare la anumite incidente care pot 
apărea.  

 D-na Adina Nicolescu: În regulă! Mulțumim! Alte intervenții, dacă mai sunt? Dacă nu 
mai sunt, vă propun să trecem la vot! Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt.                     
Voturi “pentru”? Cu 26 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 323/13.12.2024 privind 

aprobarea nominalizării reprezentantului Consiliului Local al Sectorului 6 în Consiliul pentru 

Dezvoltare Regională București-Ilfov. 

Propuneri vă rog? D-na Ştefan, vă rog!  
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Am un amendament în care propunem să desemneze 

Consiliul un supleant, tot din partea Consiliului, urmând ca doar dacă niciunul din cei doi 
membri ai Consiliului Local aleși pentru a reprezenta Consiliul Local Sector 6 în Consiliul de 
Dezvoltare Regională nu pot participa la întrunirile consiliului, atunci unul din ei, conform 
regulamentului, să împuternicească pe cineva să participe în locul lor. Motivația noastră este că, 
Consiliul pentru Dezvoltarea Regională este un organism regional deliberativ constituit pentru 
coordonarea și elaborarea politicilor de dezvoltare regională. Se suprapune, practice, și cu 
atribuțiile Consiliului Local, conform codului administrativ privind dezvoltarea economică, 
socială și de mediu a comunei și ni s-ar părea util pentru consiliu ca acest for să fie reprezentat în 
Consiliul Regional tot de un reprezentant al său și nu direct de cineva din aparatul de specialitate 
al primarului. Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții mai sunt? Domnul consilier Petcu, 
vă rog! 

Dl Sorin Petcu, consilier local: Cel care face parte din consiliu trebuie să fie un 
reprezentant al administrației publice. Singurul care este reprezentant al administrației publice 
este primarul și aparatul lui. De fapt, primarul, care poate delega. Consiliul este organ 
deliberativ, deci noi nu putem să trimitem niciun membru, nu avem acest statut. Consilierul este 
consiliul local, organ deliberativ. Deci, nici amendamentul nu-și are rost, iar desemnarea, cel 
care va decide cine se va duce, este primarul din aparatul lui, așa spune în lege. Dumneavoastră 
puteți să faceți proiecte câte doriți dumneavoastră, un proiect care este împotriva legii, împotriva 
codului administrativ nu cred că are ce căuta, să fie un reprezentant al administraţiei publice 
locale. Singurul reprezentant al administrației publice locale este doar primarul. Domnul 
secretar, mă înșel?  

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Nu este proiectul nostru. 
Dl Sorin Petcu: Dezbateți cu mine inutil. Doamnă, puteți să faceți mâine un proiect în 

care Primăria Sector 6 să care două tone de cocaină. Nu este legal. După aceea spuneți că am 
făcut proiectul. Legal n-ai voie să cari două tone de cocaină. Este la mintea cui vreți 
dumneavoastră.  
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D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Doar ca să fie foarte clar. Unu, proiectul nu este 
inițiat de grupul U.S.R., doi, proiectul în corpul lui spune că acest consiliu alege un reprezentant 
în Colegiul Regional de Dezvoltare, acest consiliu… 

Dl Sorin Petcu: Din aparatul primarului. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Nu, din consilieri. Domnul Petcu citiți proiectul!  
D-na Adina Nicolescu: Haideți să trecem mai departe, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Doamna președinte, din punctul domnului Petcu de 

vedere, proiectul nostru nu este legal. 
D-na Adina Nicolescu: Domnul consilier, vă rog!  
Dl Traian Pană: Da, mulțumesc doamna președinte! Referitor la ce a spus colegul Sorin 

Petcu, aș dori o clarificare din executiv, răspuns de la juridic sau domnul secretar.                     
Vă mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Vă rog, domnul viceprimar! 
Dl Paul Cristian Moldovan, viceprimar: În lege spune că este un reprezentant al 

fiecărui consiliu local de sector, dar reprezentantul nu este musai să fie consilier local, nu spune 
reprezentantul Consiliu Local trebuie să fie dintre consilierii locali de sector, că dacă ar fi vrut 
legiuitorul să fie așa, ar fi spus în mod expres. Reprezentantul Consiliului Local de sector, 
comună, oraș, municipiu în Consiliul de Dezvoltare Regională este unul dintre consilierii locali 
în mandat. Având în vedere că nu specifică, reprezentantul, poate să fie și din executiv, fără 
probleme.  
 D-na Adina Nicolescu: Mulțumim pentru clarificare! Cred că a fost destul de clar, 
domnul viceprimar! Vă rog, domnul consilier Bojdan! 

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc pentru clarificare, domnule viceprimar! Noi 
niciodată nu am susținut chestia aceasta, că trebuie să fie doar cineva din primărie și nu un 
consilier, cum zice domnul Petcu și că nu este legal. Noi, ce am susținut este că, reprezentanții 
Consiliului Local, așa cum sunt denumiți ei în lege, trebuie să fie cu prioritate din rândul 
consilierilor locali și abia ulterior, să fie o persoană desemnată din administrație. De aceea, noi, 
am mai pus acel locțiitor, consilier doi dacă vreți, dar tot din rândul consilierilor locali. Aceasta 
este propunerea noastră prin acest amendament. 

D-na Adina Nicolescu: Tocmai a spus că nu este această condiție. Haideți să citim 
proiectul și să continuăm ședința. 

Dl Sorin Petcu: Domne', încă o dată, cere reprezentant al administrației publice, nu al 
Consiliului local. Reprezentant al administrației publice, conform codului administrativ, este 
doar primarul. Ce nu înțelegem? Și primarul poate doar să delege, nu poate fi consilier. 

D-na Adina Nicolescu: Deci, gata, vă rog! Vom continua ședința… 
Dl Sorin Petcu: Dați pe ChatGPT că acela este mai deștept puțin și vedeți ce sugestii vă 

dau, că este simplu. Scrieți acolo! 
D-na Adina Nicolescu: Gata, dl consilier Petcu!  
Supun la vot amendamentul propus de către d-na Mihaela Ștefan. Voturi „împotrivăˮ? 

Nu sunt. „Abțineriˮ? 17 „abțineriˮ (dl Alexandrescu, dl Codrescu, dl Copaci, d-na Diaconu,                 
dl Enache, d-na Florea, dl Gorunescu, dl Moldovan, dl Nicolescu, d-na Nicolescu,                     
dl Niculescu, d-na Olteanu, dl Pană, dl Petcu, dl Radu, d-na Surulesescu, dl Tănăsuică).                 
Voturi „pentruˮ? 9 voturi „pentruˮ. Amendamentul a fost respins.  

Propuneri? Dl Volintiru, vă rog! 
Dl Volintiru Cătălin, consilier local: Doamna președinte, vă rog, dacă sunteți amabilă, 

să mai repetați încă o dată titlul proiectului. Nu am reținut exact la ce proiect suntem.  
D-na Adina Nicolescu: O să vă rog de la tehnic să dea…, așa și îl puteți citi. Ați avut  

ordinea de zi de ceva timp și bănuiesc că v-ați informat despre toate proiectele.  
Dl Volintiru Cătălin: Am fost martor la o discuție mai devreme, cum că ar fi un 

reprezentant al administrației locale, cu toate că eu mă uit la un proiect în care din titlu se spune 
aprobarea nominalizării reprezentantului Consiliului Local.  

D-na Adina Nicolescu: Exact. Pe acest proiect îl votăm.  
Dl Volintiru Cătălin: Adică eu, Consiliul Local, sunt cumva forțat să votez pe cineva 

din afara Consiliului Local? Adică, am crezut… 
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Discuții în sală 
Dl Volintiru Cătălin: Domnul coleg, cu tot respectul, vă rog! 
D-na Adina Nicolescu: Domnul consilier Volintiru, v-am lăsat să vorbiți, deși am trecut 

de partea de discuții și eu, acum, vă rog, propunerile… 
Dl Volintiru Cătălin: A fost amendamentul. Mă scuzați, doamna președinte, a fost 

amendamentul. 
D-na Adina Nicolescu: Și alte discuții, am spus, dacă nu ați fost atent. 
Dl Volintiru Cătălin: Acum suntem la proiect. 
D-na Adina Nicolescu: Bun și care este întrebarea dumneavoastră? 
Dl Volintiru Cătălin: Întrebarea este dacă, prin acest proiect, se forțează nominalizarea 

unei alte persoane, din exteriorul Consiliului Local, ca reprezentant al Consiliului Local? Scrie 
în titlu, reprezentantul Consiliului Local. Reprezentantul Consiliului Local scrie în titlul 
proiectului. Despre ce discutăm? 

D-na Adina Nicolescu: Haideți să vedem ce propuneri primim.  
Discuții în sală 
D-na Adina Nicolescu: Bun! O să închei discuțiile aici. Mergem mai departe.  

Propuneri, vă rog! Domnul consilier Copaci! 
Dl Alin Constantin Copaci: Mulțumesc, doamna președinte! Grupul P.N.L. îl propune 

pe domnul consilier, Paul Moldovan, viceprimar. 
 D-na Adina Nicolescu: În regulă. Alte propuneri, dacă mai sunt? Doamna consilier 

Ștefan, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Se votează prin vot secret, fiind vorba de persoane 

sau…?  
Dl Demirel Spiridon: Da, pentru că este vorba de persoane. 
Discuții în sală 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Îl propunem pe domnul consilier Cristi Baciu. 
D-na Adina Nicolescu: În regulă! Alte propuneri mai sunt? Dacă nu, vă rog să trecem la 

votarea celor două propuneri. Vom lua o pauză de 5 minute.         
PAUZĂ        
Dl Demirel Spiridon: Haideți să facem rapid o prezență. Sunt 26 de consilieri.  
O să rog membrii comisiei de numărare să își intre în atribuțiuni.  În comisia de numărare 

sunt următorii membri: domnul Enache, domnul Alexandrescu, doamna Olteanu,                 
domnul Dumitru, doamna Diaconu, doamna Trăistaru și doamna Florea.  

Am să vă rog să veniți în ordinea prezenței. Aveți două poziții „DAˮ sau „NUˮ pe 
buletinul de vot. Vă rugăm să puneți un „Xˮ la „DAˮ sau la „NUˮ. 

Se intră în procedură de vot secret 
D-na Adina Nicolescu: Avem procesul-verbal privind rezultatul votului exprimat 

privind aprobarea nominalizării reprezentantului Consiliului Local al Sectorului 6 în Consiliul 
pentru Dezvoltare Regională București-Ilfov. Număr total de voturi valabil exprimate 26. 
Moldovan Paul Cristian, 18 voturi. Baciu Cristian Mihai, 8 voturi. Propunerea Moldovan Paul 
Cristian a fost aprobată. 

Votăm proiectul în ansamblul lui. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ?                     
5 „abțineriˮ. Vă rog să ne asigurăm că suntem toți prezenți în sală!  

Dl Demirel Spiridon: Sunt 25 în sală. Lipsește doar dl Copaci. 
D-na Adina Nicolescu: 25. Cu 5 „abțineriˮ (dl Baciu, dl Bojdan, d-na Ștefan,                     

d-na Vasile, dl Volintiru), zero voturi „împotrivăˮ şi 20 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost 
adoptat. 

D-na Adina Nicolescu: A venit domnul Copaci. Acum suntem 26. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 4/14.01.2025 pentru 

modificarea art. 1 din H.C.L. al Sectorului 6 nr. 168 din 24.11.2020 privind aprobarea 

componenței Comisiei de evaluare și selecționare a asociațiilor fundațiilor și cultelor 

recunoscute în România, acreditate ca furnizori de servicii sociale potrivit legii, precum și 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Comisiei de evaluare și selecționare 
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și a Grilei de evaluare a asociațiilor fundațiilor și cultelor recunoscute în România, acreditate 

ca furnizori de servicii sociale potrivit legii. 

Propuneri, vă rog! Domnul consilier Copaci!  
Dl Alin Constantin Copaci: Mulțumesc, doamna președinte! Grupul P.N.L. îl propune 

pe domnul consilier Adrian Enache!  
D-na Adina Nicolescu: Bun! Domnul consilier Adrian Enache este prima propunere. 

Alte propuneri? Doamna consilier Surulescu, vă rog! 
D-na Aurelia Surulescu, consilier local: Grupul P.S.D. îl propune pe domnul                 

Sorin Petcu!  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumesc! Alte propuneri dacă mai sunt? Menționez că sunt              

3 poziții. Doamna consilier Ștefan, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Noi o propunem pe doamna consilier Mona Vasile! 
D-na Adina Nicolescu: Doamna consilier Mona Vasile! În regulă! Alte propuneri dacă 

mai sunt, vă rog? Dacă nu mai sunt, vă rog să trecem la vo!. Vom lua o pauză pentru a face 
buletinele. 

PAUZĂ  
D-na Adina Nicolescu: Haideți să revenim puțin. 
Dl Demirel Spiridon: Dacă îmi permiteți, la punctul 12 este nominalizarea pentru               

Casa Corpului Didactic care, iarăși, sunt doar câteva propuneri. Punctul următor…  
D-na Adina Nicolescu: 13 la fel. 
Dl Demirel Spiridon: Reprezentanții în Comisia de Evaluare a Calității Unităților de 

Învățământ, după aceea Comisia Socială care, iarăși, sunt câțiva membri. Până ajungem la 
aprobarea consiliului de administrație… 

Discuții în sală 
D-na Adina Nicolescu: Haideți să continuăm ședința cu propunerile pentru următoarele 

puncte. 
 Dl Demirel Spiridon: Vă propun ca doamna președinte să vă propună acest sistem, 

dumneavoastră îl votați și parcurgem toate etapele pentru buletinele de vot. 
 D-na Adina Nicolescu: Vă propun să continuăm ședința cu următoarele puncte, pentru 

care avem de făcut propuneri, să facem propunerile și ulterior, să venim și să votăm toate 
propunerile la toate proiectele. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? Nu sunt.                     
Voturi “pentru”? 26 de voturi „pentruˮ.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 5/14.01.2025 privind 

desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al Sectorului 6 în Consiliul de administraţie la 

nivelul unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat și particular din Sectorul 6 al 

Municipiului Bucureşti și în Consiliul de administrație al Casei Corpului Didactic a 

Municipiului București.  
Dl Sorin Petcu: Şi câți reprezentanți trebuie să fie? 
D-na Adina Nicolescu: Am spus și la comisia dinainte și acum veți afla. 
D-na Aurelia Surulescu: Cum procedăm, se dă citire propunerilor sau…? 
D-na Adina Nicolescu: Propunerile au fost făcute. Mi-au fost transmise. 
Dl Demirel Spiridon: Formulați propunerea pentru Casa Corpului Didactic unde  

este reprezentant un singur membru al consiliului local, după care vom da citire propunerilor 
făcute de către grupurile de consilieri din cadrul consiliului pentru consiliile de administrație ale 
unităților de învățământ din sector.  

D-na Adina Nicolescu: Propunerea, vă rog, pentru Casa Corpului Didactic a 
Municipiului București. O poziție. Domnul consilier Nicolescu, vă rog! 

Dl Alin Nicolescu, consilier local: Grupul P.N.L. îl propune pe domnul consilier               
Alin Copaci! 

D-na Adina Nicolescu: Propunerea este domnul consilier Alin Copaci.  
 
 
 
 



Page 21 of 33 

 

Urmează să citesc propunerile transmise de către liderii de grup. 

Nr. crt. Unitatea școlară 
Nr. locuri 
consilieri 

în CA 
Nume și prenume 

1.  Creșa Harap Alb 2 
Enache Adrian Nicolae 
Dumitru George  

2.  Creșa Neghiniță 2 
Ștefan Mihaela Ana Maria  
Pană Traian 

3.  Creșa Pinocchio 1 Surulescu Aurelia 
4.  Creșa Îngerașii 1 Codrescu Aurel  
5.  Grădinița nr. 40 1 Florea Cristina Alexandra 
6.  Grădinița nr. 41 1 Nicolescu Ionuț 
7.  Grădinița “Hillary Clinton” 1 Florea Cristina Alexandra 
8.  Grădinița “Spiridușii” 1 Nicolescu Ionuț 
9.  Grădinița nr. 94 1 Surulescu Aurelia 
10.  Grădinița nr. 111 1 Petcu Sorin 
11.  Grădinița nr. 170 1 Codrescu Aurel 

12.  Grădinița “Prichindel” 2 
Diaconu Britany  
Dumitru George 

13.  Grădinița “Zâna Florilor” 1 Pană Traian 
14.  Grădinița nr. 208 1 Florea Cristina Alexandra 
15.  Grădinița nr. 209 1 Radu Victor 
16.  Grădinița nr. 210 1 Alexandrescu Florin Cristian 
17.  Grădinița nr. 217 1  

18.  Grădinița nr. 218 2 
Bojdan Alexandru Teodor  
Copaci Constantin Alin 

19.  Grădinița nr. 229 1 Gorunescu Silviu Marius 
20.  Grădinița nr. 230 1 Radu Victor 

21.  Grădinița nr. 246 2 
Enache Adrian Nicolae  
Olteanu Laura Ileana 

22.  Grădinița nr. 250 1 Bordianu Cristina Anne Marie 
23.  Grădinița nr. 272 1 Volintiru Cătălin 
24.  Grădinița nr. 273 1 Nicolescu Adina 

25.  Grădinița nr. 274 2 
Codrescu Aurel 
Bojdan Alexandru Teodor  

26.  Grădinița “Paradisul Piticilor” 1 Răcaru Gabriel 
27.  Grădinița M.Ap.N. nr.1 1 Pană Traian 
28.  Grădinița “Colț de Rai” 1 Ștefan Mihaela Ana Maria 
29.  Grădinița “Dumbrava Minunilor” 1 Diaconu Britany 
30.  Grădinița “Fulg de Nea” 1 Codrescu Aurel 
31.  Grădinița “Albinuțele” 1 Diaconu Britany 

32.  Școala Gimnazială nr. 59 2 
Nicolescu Ionuț  
Petcu Sorin 

33.  Școala Gimnazială nr. 117 2 
Copaci Constantin Alin 
Bordianu Cristina Anne Marie 

34.  Școala Gimnazială nr. 142 2 
Alexandrescu Florin Cristian  
Olteanu Laura Ileana 

35.  Școala Gimnazială nr. 153 2 
Ștefan Mihaela Ana Maria  
Pană Traian  

36.  Școala Gimnazială nr. 156 2 
Olteanu Laura Ileana  
Răcaru Gabriel  

37.  Școala Gimnazială “Ion Dumitriu” 2 Ștefan Mihaela Ana Maria  
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Olteanu Laura Ileana  

38.  Școala Gimnazială “Sfânta Treime” 2 
Diaconu Britany  
Dumitru George 

39.  Școala Gimnazială nr. 161 2 
Olteanu Laura Ileana  
Pană Traian 

40.  Școala Gimnazială nr. 163 2 
Olteanu Laura Ileana  
Pană Traian 

41.  
Școala Gimnazială “Sfântul Calinic 
de la Cernica” 

2 
Gorunescu Silviu Marius  
Volintiru Cătălin 

42.  Școala Gimnazială nr. 167 2 
Baciu Cristian Mihai  
Niculescu Gheorghe Dragoș 

43.  Școala Gimnazială nr. 168 2 
Codrescu Aurel  
Niculescu Gheorghe Dragoș  

44.  Școala Gimnazială nr. 169 2 
Surulescu Aurelia 
Vasile Eliza-Crina-Mona 2.  

45.  Școala Gimnazială “Sfântul Andrei” 2 
Gorunescu Silviu Marius  
Olteanu Laura Ileana  

46.  
Școala Gimnazială “Constantin 
Brâncuși” 

2 
Enache Adrian Nicolae  
Bordianu Cristina Anne Marie 

47.  
Școala Gimnazială “Sfinții 
Constantin și Elena” 

2 
Gorunescu Silviu Marius  
Pană Traian 

48.  Școala Gimnazială “Orizont” 2 
Radu Victor  
Petcu Sorin 

49.  
Școala Gimnazială nr. 197   

2 
Radu Victor  
Surulescu Aurelia 

50.  Școala Gimnazială ,,Regina Maria” 2 
Dumitru George  
Răcaru Gabriel 

51.  
Școala Gimnazială “Adrian 
Păunescu” 

2 
Nicolescu Ionuț  
Florea Cristina Alexandra 

52.  Școala Gimnazială nr. 206 2 
Pană Traian 
Olteanu Laura Ileana 

53.  Școala Gimnazială nr. 279 2 
Bojdan Alexandru Teodor  
Olteanu Laura Ileana  

54.  Școala Gimnazială nr. 309 2 
Bordianu Cristina Anne Marie 
Florea Cristina Alexandra 

55.  Școala Gimnazială “Regele Mihai I” 2 
Răcaru Gabriel  
Pană Traian 

56.  Școala Gimnazială nr. 311 2 
Nicolescu Ionuț  
Ștefan Mihaela Ana Maria 

57.  
Liceul cu Program Sportiv                      
“Mircea Eliade” 

2 
Enache Adrian Nicolae  
Bojdan Alexandru Teodor 

58.  Liceul Teoretic “Eugen Lovinescu” 2 
Nicolescu Ionuț  
Bojdan Alexandru Teodor 

59.  Colegiul Național “Grigore Moisil” 2 
Volintiru Cătălin  
Petcu Sorin 

60.  Liceul Teoretic “Marin Preda” 2 
Vasile Eliza-Crina-Mona  
Olteanu Laura Ileana 

61.  
Colegiul Național “Tudor 
Vladimirescu” 

2 
Copaci Constantin Alin  
Alexandrescu Florin Cristian 

62.  Colegiul Național “Elena Cuza” 2 
Nicolescu Adina  
Pană Traian 

63.  
Colegiul Economic “Costin C. 
Kirițescu” 

2 
Pană Traian  
Baciu Cristian Mihai 
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64.  Colegiul Tehnic “Iuliu Maniu” 2 
Copaci Constantin Alin  
Surulescu Aurelia 

65.  Colegiul Tehnic “Gheorghe Asachi” 2 
Petcu Sorin  
Vasile Eliza-Crina-Mona 

66.  Colegiul Tehnic “Petru Maior” 2 
Enache Adrian Nicolae  
Petcu Sorin  

67.  Liceul Tehnologic “Petru Poni” 2 
Nicolescu Adina  
Ștefan Mihaela Ana Maria 

68.  Colegiul Tehnic “Carol I” 2 
Codrescu Aurel  
Niculescu Gheorghe Dragoș 

69.  
Colegiul Tehnic de Poștă și 
Telecomunicații “Gheorghe Airinei” 

2 
Nicolescu Ionuț  
Ștefan Mihaela Ana Maria 

70.  
Liceul Tehnologic “Sf. Antim 
Ivireanu” 

2 
Surulescu Aurelia  
Vasile Eliza-Crina-Mona 

71.  Clubul Sportiv Școlar nr. 5 2 
Alexandrescu Florin Cristian  
Olteanu Laura Ileana 

72.  Clubul Copiilor Sector 6 1 Nicolescu Adina  
 
ÎNVĂȚĂMÂNT PREUNIVERSITAR PARTICULAR  

Nr. 
crt. 

Unitatea școlară  Nr. locuri 
consilieri 

în CA 

Consilieri repartizați 

73.  Creșa "IRINA" 1 Copaci Constantin Alin  
74.  Grădinița “ALBĂ CA ZĂPADA” 1 Ștefan Mihaela Ana Maria 
75.  Grădinița “DEGETICA” 1 Radu Victor 
76.  Grădinița “DISCOVER-ME” 1 Ștefan Mihaela Ana Maria 
77.  Grădinița cu program normal și prelungit 

“NICHOLAS KINDERGARTEN” 
1 Enache Adrian Nicolae 

78.  Grădinița “HAPPY PLANET KIDS” 1 Petcu Sorin 
79.  Grădinița “PLANETA COPIILOR” 1 Ștefan Mihaela Ana Maria 
80.  Grădinița ”SMILEY KINDERGARTEN” 1 Ștefan Mihaela Ana Maria 
81.  Grădinița ,,MARCHENGARTEN” 1 Ștefan Mihaela Ana Maria 
82.  Grădinița cu program prelungit ”MINI TERRA” 1 Pană Traian 
83.  Grădinița ,,GOODSTART” 1 Ștefan Mihaela Ana Maria 
84.  Grădinița ,,WONDERLAND” 1 ………………………….. 
85.  Grădinița “RORO KINDERGARTEN” 1 ………………………… 
86.  Grădinița “MAGIC WORLD 

KINDERGARTEN” 
1 Diaconu Britany 

87.  Grădinița cu program normal “MINI ME” 1 Diaconu Britany 
88.  Grădiniţa cu program normal şi program 

prelungit „EDWISE” 
1 ………………………….. 

89.  Grădiniţa cu program normal şi program 
prelungit „EDWISE ACADEMY” 

1 Gorunescu Silviu Marius 

90.  Grădinița cu program normal și prelungit 
“CASTELUL VOINICILOR” 

1 Gorunescu Silviu Marius 

91.  Grădinița “ROSA ZANGARA” 1 Pană Traian 
92.  Grădinița ,,ART’ ALEGRIA 

KINDERGARTEN” 
1 Răcaru Gabriel 

93.  Grădiniţa „GEORGI” 1 Răcaru Gabriel 
94.  Grădiniţa cu program prelungit WALDORF 

„ERUDITIO” 
1 Olteanu Laura Ileana 

95.  Grădiniţa „EMERALD KIDS” 1 Olteanu Laura Ileana  
96.  Grădiniţa cu program normal şi program 1 Niculescu Gheorghe 
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prelungit „ALEGRA KIDS” Dragoș 
97.  Grădiniţa cu program prelungit „ADA” 1 Radu Victor 
98.  Grădiniţa cu program normal şi program 

prelungit „IRINA” 
1 ………………………….. 

99.  Grădiniţa cu program normal şi program 
prelungit „CĂSUȚA ȘTRUMFILOR” 

1 …………………………….. 

100.  Grădiniţa „GUGUȚĂ” 1 Surulescu Aurelia 
101.  Grădiniţa cu program prelungit „HAPPY 

KIDDO” 
1 ………………………….. 

102.  Școala Primară ,,ROSE MARY” 1 Alexandrescu Florin 
Cristian 

103.  Școala Gimnazială ,,POLITEHNICA” 1 Surulescu Aurelia 
104.  Școala Gimnazială ,,PLANETA COPIILOR” 1 Pană Traian 
105.  Liceul Internațional ,,KING GEORGE”  1 Nicolescu Adina 
106.  Liceul ,,ROMÂNO-FINLANDEZ”  1 Pană Traian 
107.  Colegiul UCECOM, SPIRU HARET” 1 Alexandrescu Florin 

Cristian 
108.  Liceul Teoretic ,,ATLAS” 1 …………………………….. 
109.  Complexul Școlar ,,CRONOS” 1 …………………………….. 
110.  Școala postliceală de antrenori „IOAN KUNST 

GHERMĂNESCU” 
1 Codrescu Aurel 

 
Grădinița numărul 217 un loc. Nu am nici o propunere. Vă rog să faceți o propunere!                     

Nu există nici o propunere.  
Discuții în sală 

  D-na Adina Nicolescu: Rămâne pentru ședința următoare. 
Grădinița ,,WONDERLAND” un loc, dar nu sunt propuneri. Nici pentru Grădinița                     

“RORO KINDERGARTEN” nu sunt propuneri. Pentru Grădiniţa cu program normal şi program 
prelungit „IRINA” nu sunt propuneri.  Pentru Grădiniţa cu program normal şi program prelungit 
„CĂSUȚA ȘTRUMFILOR”, un loc, nu sunt propuneri. Pentru Grădiniţa cu program prelungit 
„HAPPY KIDDO” nu sunt propuneri. Liceul Teoretic ,,ATLAS”, un loc, nu sunt propuneri. 
Complexul Școlar ,,CRONOS”, un loc, nu sunt propuneri. Bun. Continuăm. 

 Mai avem tot pentru consiliul de administrație Clubul Copiilor Sector 6, un loc, 
Nicolescu Adina.  

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 6/14.01.2025 privind 

desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al Sectorului 6 în Comisia pentru evaluarea și 

asigurarea calității la nivelul unităților de învățământ preuniversitar de stat și particular din 

Sectorul 6 al Municipiului București.  
La fel, au fost transmise propunerile de către liderii de grup și le vom citi. 
Dl Demirel Spiridon: Ca să o ajut pe d-na președinte, am să le citesc eu. Propunerile 

sunt următoarele… 
D-na Adina Nicolescu: Vedeți că este un singur loc la fiecare. 
Dl Demirel Spiridon: Ele sunt formate cu câte un singur loc la fiecare dintre aceste 

unități de învățământ.  
 

Nr. 
crt. 

Denumirea unității de învățământ Numele şi prenumele 
reprezentantului Consiliului Local 
al Sectorului 6 în Comisia pentru 
evaluarea și asigurarea calității 

1 Creșa "IRINA" Copaci Constantin Alin 
2 Grădinița “ALBĂ CA ZĂPADA” Enache Adrian Nicolae 

3 Grădinița “DEGETICA” Diaconu Britany 

4 Grădinița “DISCOVER-ME” Ștefan Mihaela Ana Maria 
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5 Grădinița cu program normal și prelungit 
“NICHOLAS KINDERGARTEN” 

Surulescu Aurelia 

6 Grădinița “HAPPY PLANET KIDS” Alexandrescu Florin Cristian 

7 Grădinița “PLANETA COPIILOR” Pană Traian 

8 Grădinița ”SMILEY KINDERGARTEN” Florea Cristina Alexandra 

9 Grădinița ,,MARCHENGARTEN” Florea Cristina Alexandra 

10 Grădinița cu program prelungit                      
”MINI TERRA” 

Copaci Constantin Alin 

11 Grădinița ,,GOODSTART” Enache Adrian Nicolae 

12 Grădinița ,,WONDERLAND” Diaconu Britany 

13 Grădinița “RORO KINDERGARTEN” Ștefan Mihaela Ana Maria 

14 Grădinița “MAGIC WORLD 
KINDERGARTEN” 

Surulescu Aurelia 

15 Grădinița cu program normal “MINI ME” Petcu Sorin 

16 Grădiniţa cu program normal şi program 
prelungit „EDWISE” 

Alexandrescu Florin Cristian 

17 Grădiniţa cu program normal şi program 
prelungit „EDWISE ACADEMY” 

Copaci Constantin Alin 

18 Grădinița cu program normal și prelungit 
“CASTELUL VOINICILOR” 

Enache Adrian Nicolae 

19 Grădinița “ROSA ZANGARA” Petcu Sorin 

20 Grădinița ,,ART’ ALEGRIA 
KINDERGARTEN” 

Diaconu Britany 

21 Grădiniţa „GEORGI” Ștefan Mihaela Ana Maria 

22 Grădiniţa cu program prelungit WALDORF 
„ERUDITIO” 

Surulescu Aurelia 

23 Grădiniţa „EMERALD KIDS” Alexandrescu Florin Cristian 

24 Grădiniţa cu program normal şi program 
prelungit „ALEGRA KIDS” 

Copaci Constantin Alin 

25 Grădiniţa cu program prelungit „ADA” Enache Adrian Nicolae 

26 Grădiniţa cu program normal şi program 
prelungit „IRINA” 

Petcu Sorin 

27 Grădiniţa cu program normal şi program 
prelungit „CĂSUȚA ȘTRUMFILOR” 

Diaconu Britany 

28 Grădiniţa „GUGUȚĂ” Pană Traian 

29 Grădiniţa cu program prelungit „HAPPY 
KIDDO” 

Ștefan Mihaela Ana Maria 

30 Școala Primară ,,ROSE MARY” Alexandrescu Florin Cristian 

31 Școala Gimnazială ,,POLITEHNICA” Pană Traian 

32 Școala Gimnazială ,,PLANETA 
COPIILOR” 

Surulescu Aurelia 

33 Liceul Internațional  ,,KING GEORGE”  Alexandrescu Florin Cristian 

34 Liceul ,,ROMÂNO-FINLANDEZ”  Surulescu Aurelia 

35 Colegiul UCECOM ,,SPIRU HARET” Surulescu Aurelia 

36 Liceul Teoretic ,,ATLAS” Copaci Constantin Alin 

37 Complexul Școlar ,,CRONOS” Enache Adrian Nicolae 

38 Școala postliceală de antrenori „IOAN 
KUNST GHERMĂNESCU” 

Diaconu Britany 
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Propunerile deja citite sunt pentru unitățiile de învățământ particular din sectorul 6 și urmează 
reprezentanții consiliului local în comisia pentru evaluarea și asigurarea calității la nivelul 
unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat din sectorul 6 și avem: 

Nr. 
crt. 

Denumirea unității de învățământ Numele şi prenumele reprezentantului 
Consiliului Local al Sectorului 6 în 

Comisia pentru evaluarea și asigurarea 
calității 

1. Creșa Harap Alb Surulescu Aurelia 
2. Creșa Neghiniță Răcaru Gabriel 
3. Creșa Pinocchio Florea Cristina Alexandra 
4. Creșa Îngerașii Copaci Constantin Alin 
5. Grădinița Nr. 40 Copaci Constantin Alin 
6. Grădinița Nr. 41 Copaci Constantin Alin 
7. Grădinița “Hillary Clinton” Petcu Sorin 
8. Grădinița “Spiridușii” Copaci Constantin Alin 
9. Grădinița Nr. 94 Pană Traian 
10. Grădinița Nr. 111 Pană Traian 
11. Grădinița Nr. 170 Copaci Constantin Alin 
12. Grădinița “Prichindel” Copaci Constantin Alin 
13. Grădinița “Zâna Florilor” Copaci Constantin Alin 
14. Grădinița Nr. 208 Copaci Constantin Alin 
15. Grădinița Nr. 209 Ștefan Mihaela Ana Maria 
16. Grădinița Nr. 210 Nicolescu Adina 
17. Grădinița Nr. 217  
18. Grădinița Nr. 218 Nicolescu Adina 
19. Grădinița Nr. 229 Nicolescu Adina 
20. Grădinița Nr. 230 Nicolescu Adina 
21. Grădinița Nr. 246 Copaci Constantin Alin 
22. Grădinița Nr. 250 Răcaru Gabriel 
23. Grădinița Nr. 272 Alexandrescu Florin Cristian 
24. Grădinița Nr. 273 Nicolescu Adina 
25. Grădinița Nr. 274 Nicolescu Adina 
26. Grădinița “Paradisul Piticilor” Nicolescu Adina 
27. Grădinița M.Ap.N. nr.1 Florea Cristina Alexandra 
28. Grădinița “Colț de Rai” Nicolescu Ionuț 
29. Grădinița “Dumbrava Minunilor” Nicolescu Adina 
30. Grădinița “Fulg de Nea” Nicolescu Ionuț 
31. Grădinița “Albinuțele” Nicolescu Ionuț 
32. Școala Gimnazială Nr. 59 Codrescu Aurel 
33. Școala Gimnazială Nr. 117 Nicolescu Adina 
34. Școala Gimnazială Nr. 142 Gorunescu Silviu Marius 
35. Școala Gimnazială Nr. 153 Alexandrescu Florin Cristian 
36. Școala Gimnazială Nr. 156 Copaci Constantin Alin 
37. Școala Gimnazială “Ion Dumitriu” Răcaru Gabriel 
38. Școala Gimnazială “Sfânta Treime” Răcaru Gabriel 
39. Școala Gimnazială Nr. 161 Codrescu Aurel 
40. Școala Gimnazială Nr. 163 Surulescu Aurelia 
41. Școala Gimnazială “Sfântul Calinic de la 

Cernica” 
Ștefan Mihaela Ana Maria 

42. Școala Gimnazială Nr. 167 Ștefan Mihaela Ana Maria 
43. Școala Gimnazială Nr. 168 Codrescu Aurel 
44. Școala Gimnazială Nr. 169 Ștefan Mihaela Ana Maria 
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45. Școala Gimnazială “Sfântul Andrei” Enache Adrian Nicolae 
46. Școala Gimnazială “Constantin 

Brâncuși” 
Ștefan Mihaela Ana Maria 

47. Școala Gimnazială “Sfinții Constantin și 
Elena’ 

Olteanu Laura Ileana 

48. Școala Gimnazială “Orizont” Pană Traian 
49. Școala Gimnazială Nr. 197 Copaci Constantin Alin 
50. Școala Gimnazială “Regina Maria” Enache Adrian Nicolae 
51. Școala Gimnazială “Adrian Păunescu” Alexandrescu Florin Cristian 
52. Școala Gimnazială Nr. 206 Niculescu Gheorghe Dragoș 
53. Școala Gimnazială Nr. 279 Volintiru Cătălin 
54. Școala Gimnazială Nr. 309 Enache Adrian Nicolae 
55. Școala Gimnazială “Regele Mihai I” Surulescu Aurelia 
56. Școala Gimnazială Nr. 311 Olteanu Laura Ileana 
57. Colegiul Economic “Costin C. Kirițescu” Surulescu Aurelia 
58. Colegiul Tehnic “Gheorghe Asachi” Enache Adrian Nicolae 
59. Colegiul Tehnic “Iuliu Maniu” Ștefan Mihaela Ana Maria 
60. Liceul cu Program Sportiv “Mircea 

Eliade” 
Surulescu Aurelia 

61. Colegiul Tehnic “Petru Maior” Pană Traian 
62. Liceul Tehnologic “Petru Poni” Ștefan Mihaela Ana Maria 
63. Colegiul Tehnic “Carol I” Florea Cristina Alexandra 
64. Colegiul Tehnic de Poștă și 

Telecomunicații “Gheorghe Airinei” 
Petcu Sorin 

65. Liceul Teoretic “Eugen Lovinescu” Enache Adrian Nicolae 
66. Colegiul Național “Grigore Moisil” Ștefan Mihaela Ana Maria 
67. Liceul Teoretic “Marin Preda” Niculescu Gheorghe Dragoș 
68. Colegiul Național “Tudor Vladimirescu” Codrescu Aurel 
69. Colegiul Național “Elena Cuza” Surulescu Aurelia 
70. Liceul Tehnologic “Sf. Antim Ivireanu” Enache Adrian Nicolae 
71. Clubul Sportiv Școlar nr. 5 Surulescu Aurelia 
72. Clubul Copiilor Sector 6 Dumitru George 

 
 La Grădinița nr. 217 nu este făcută propunere. Acum, putem lua o pauză, ca să facem 
buletinele de vot.  
 D-na Adina Nicolescu: Mai avem un proiect. 
  Dl Demirel Spiridon: Scuze, cel de comisia socială, da!  
 Discuții în sală 
  Urma să vă propun această variantă ca, propunerile formulate de către grupurile 
dumneavoastră de consilieri, să reprezinte un singur buletin de vot cu două opțiuni „DAˮ sau 
„NUˮ. Este adevărat că, dacă unuia dintre dumneavoastră nu îi convine de cineva, va invalida 
toată lista, dar consider că toate aceste lucruri s-au stabilit în grupurile de consilieri și atunci 
lucrurile ar trebui să fie, oarecum, clare. 
 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: La CA-uri?  
 D-na Adina Nicolescu: Și la CEAC-uri. 
 Dl Demirel Spiridon: La CA-uri și la comisiile de evaluare, să fie un singur buletin cu 
opțiunea „DAˮ sau „NUˮ pentru întreaga listă. De acord? 
  D-na Adina Nicolescu: Supunem la vot această modalitate? Voturi „împotrivăˮ? 
„Abțineriˮ?  
 Dl Demirel Spiridon: Uitați, așa va arăta un buletin de vot. Sus opțiunea „DAˮ sau 
„NUˮ și întreaga opțiune pe buletinul de vot. De acord? 
 D-na Adina Nicolescu:  Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? Nu sunt. 26 de voturi 
„pentruˮ.  
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 D-na Aurelia Surulescu: Ce vot este acela? Ce buletin de vot la persoană este dacă 
votez… 
 Dl Demirel Spiridon: Altă variantă este să votăm pe fiecare școală în parte. 
 D-na Surulescu Aurelia: Atunci de ce nu votăm liber?  
 D-na Adina Nicolescu:  Nu, dar votăm…, da, am înțeles! 
 D-na Aurelia Surulescu: Dacă votăm lista, putem vota liber, dacă votăm persoanele, 
votăm secret. 
  D-na Adina Nicolescu: Următorul punct ordinea de zi: Proiect de hotărâre                     

nr. 7/23.01.2025 privind constituirea Comisiei Sociale de analiză a cererilor de locuinţă și 

repartizare a locuinţelor, a Sectorului 6.  

 Propunerile, vă rog! Doamna consilier Surulescu! 
 D-na Aurelia Surulescu: Grupul P.S.D. îl propune pe domnul consilier, Pană Traian! 
 D-na Adina Nicolescu: Nu știam că avem amendament. Bun! Amendamentul cine îl va 
citi? 
 Domnul Constantin Copaci! 
 Dl Alin Constantin Copaci: Mulțumesc, doamna președinte! La proiectul comisiei 
sociale sunt, în acest moment, cinci poziții pentru consilieri și propun să trecem la                      
șapte poziții pentru consilieri, ca să fie transparență maximă. Mulțumesc!  

 D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Supun la vot amendamentul citit de                    
domnul Constantin Alin Copaci. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? Nu sunt.                    
Voturi „pentruˮ. 26 de voturi „pentruˮ.  
 Următoarele propuneri, vă rog! A fost făcută prima propunere, domnul consilier Pană 
Traian! Mi-am notat. Altă propunere? Domnul Bojdan, vă rog! 
 Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc, doamna președinte! Propunerea grupului 
U.S.R. este Mihaela Ștefan! Mulțumesc!  
 D-na Adina Nicolescu: Mulțumesc! Domnul consilier Nicolescu! 

Dl Ionuț Nicolescu, consilier local: Din partea grupului P.N.L., îl propun pe domnul 
consilier Alin Copaci! 

D-na Adina Nicolescu: Alin Copaci! Alte propuneri, vă rog!  
  Dl George Dumitru, consilier local: Da, din partea R.E.P.E.R., Bordianu Cristina Anne 
Marie.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte propuneri, vă rog!  
Dl Gheorghe Dragoș Niculescu, consilier local: Din partea grupului A.U.R.,                  

Laura Olteanu. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte propuneri, vă rog! Mai sunt încă două poziții. 

Domnul Copaci, vă rog! 
Dl Alin Constantin Copaci: Mulțumesc, doamna președinte! Grupul P.N.L. îl propune 

pe domnul viceprimar, domnul consilier Paul Moldovan ca președinte al comisiei. Mulțumesc! 
 Discuții în sală 

Dl Demirel Spiridon: Domnul Petcu, nu specifică la această comisie că președintele este 
domnul primar. 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: În mandatul trecut, președintele a fost domnul 
primar. 

Dl Demirel Spiridon: În mandatul trecut a fost președinte domnul primar.                     
Nu specifică în mod expres la această comisie că domnul primar este președintele comisiei. 
Poate fi și unul dintre viceprimari. 

D-na Adina Nicolescu: Următoarea propunere, vă rog! Mai este un loc. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Grupul A.D.U. o propune pe doamna                     

Nicoleta Trăistaru. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumesc! Au fost făcute șapte propuneri.  
Dl Demirel Spiridon: Recapitulăm propunerile: dl Pană Traian, d-na Ștefan Mihaela 

Ana Maria, d-na Olteanu Laura Ileana, d-na Bordianu Cristina Anne Marie, dl Paul Moldovan și 
d-na Trăistaru Nicoleta. Corect? 

D-na Adina Nicolescu: Da. 
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Dl Alin Constantin Copaci: Dl Paul Moldovan este ca președinte. 
Dl Demirel Spiridon: Da, dar este și membru în comisie. 
D-na Adina Nicolescu: Da, sunt șapte membri. Dacă nu mai sunt alte propuneri… 
Dl Demirel Spiridon: Nu, haideți să facem…, haideți și acestea… 

  Dl Traian Pană: Rugămintea mea este să mai citiți încă o dată. 
D-na Aurelia Surulescu: Sunt șapte locuri pentru consilieri locali? 
Dl Demirel Spiridon: Da. 
D-na Aurelia Surulescu: Domnul Moldovan, nu mi-o luați în nume de rău, doar vreau 

să lămuresc un lucru. Domnul președinte al acestei comisii intră în cei șapte prezenți ca și 
consilieri și după aceea președinte s-au îl propunem direct președinte, adică al-8-lea?  

Dl Demirel Spiridon: Domnul viceprimar, Paul Moldovan, are și calitatea de consilier. 
Dl Sorin Petcu: El vine direct președinte și atunci venim cu un consilier. El vine din 

aparatul primarului. Deci, domnul viceprimar va fi oricum. 
 Discuții în sală 

Dl Traian Pană: Componența comisiei trebuie să fie număr impar. Câți sunt în total? 
D-na Adina Nicolescu: Cineva din executiv ne poate lămuri. 
Dl Demirel Spiridon: Acum, cu 7 membri, sunt 11. 
Dl Traian Pană: Corect, da, așa. Dacă sunt 11, este corect. 
Dl Demirel Spiridon: Asta spuneam, că sunt 11 membri acum, cu totul.  

 Discuții în sală 
D-na Adina Nicolescu: Vă rog, din executiv! 
Discuții în sală 
 Dl Demirel Spiridon: Păi, am spus mai devreme. Ce precizări mai doriți suplimentare? 
Dl Sorin Petcu: Domnul viceprimar trebuie să fie numit ca și consilier sau faptul că este 

viceprimar… 
 Dl Paul Moldovan, viceprimarul Sectorului 6: Adică, dacă viceprimarul este dintre 

cei 7 sau 7 consilieri… 
D-na Adina Nicolescu: Adică, președintele este al 8-lea sau este în cei 7? 
Dl Paul Moldovan: Aceasta este întrebarea.  
Discuții în sală 
D-na Adina Nicolescu: Nu, acum în discuția noastră, mă refer. Dacă mai trebuie să 

punem în locul lui Paul Moldovan, dacă pe dumnealui îl doriți președinte sau… 
Dl Traian Pană: Avem număr par și nu mai este legal. Deci, trebuie număr impar. 
Păi nu, sunt 11 în total. Legea spune așa: trebuie să fie și zice clar 7, care sunt consilieri 

și 5 din executiv. 
Discuții în sală 
Dl Demirel Spiridon: Da, exact așa cum este făcută propunerea, domnul viceprimar 

nominalizat este trecut din partea executivului și atunci sunt 4 reprezentanți din partea 
executivului plus 7 consilieri sunt 11, așa că mai trebuie nominalizat un consilier. 

D-na Adina Nicolescu: Da, în locul… și mai citim o dată toate propunerile. 
Dl Demirel Spiridon: Am vrut să mă asigur că proiectul este corect. 

   D-na Nicoleta Veronica Trăistaru: Îl propun pe domnul consilier Răcaru Gabriel. 
Dl Traian Pană: Propunerea grupului P.S.D. este doamna Aurelia Surulescu. 
Discuții în sală 
Dl Traian Pană: Păi nici 2 de la…, păi sunt 2 de la același partid. 
D-na Adina Nicolescu: Sunt din aceeași alianță.  
Dl Traian Pană: Doamna președinte, îmi retrag propunerea. Mulțumesc! 
D-na Adina Nicolescu:  Am înțeles! Mulțumesc! Haideți să citim propunerile. 
D-na Aurelia Surulescu: Este altceva, dar să țineți minte, ați fost aleși consilieri locali 

într-o alianță. Deci, nu suntem 7 partide, există o alianță și celelalte partide. 
D-na Adina Nicolescu:  Bun! Deci, voi citi propunerile: Pană Traian, Mihaela Ștefan,                

Alin Copaci, Cristina Bordianu, Laura Olteanu, Gabriel Răcaru, Trăistaru Nicoleta,                     
șapte poziții, fără președinte.  
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Dl Demirel Spiridon: A fost formulată propunerea cu domnul viceprimar                     
Paul Moldovan. 

PAUZĂ 
Dl Demirel Spiridon: Continuăm ședința. Comisia de numărare și validare, vă rog, să își 

intre în atribuții!  
 D-na Adina Nicolescu: Vom vota proiectul de hotărâre nr. 4/14.01.2025 pentru 

modificarea art. 1 din H.C.L. al Sectorului 6 nr. 168 din 24.11.2020 privind aprobarea 

componenței Comisiei de evaluare și selecționare a asociațiilor fundațiilor și cultelor 

recunoscute în România, acreditate ca furnizori de servicii sociale potrivit legii, precum și 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Comisiei de evaluare și selecționare 

și a Grilei de evaluare a asociațiilor fundațiilor și cultelor recunoscute în România, acreditate 

ca furnizori de servicii sociale potrivit legii. 

Se intră în procedură de vot secret  
Dl Demirel Spiridon: Avem rezultatul votului privind constituirea comisiei de evaluare 

și selecționare a asociațiilor fundațiilor și cultelor recunoscute în România acreditate ca furnizor 
de servicii sociale potrivit legii, precum și aprobarea Regulamentului de organizare și 
funcționare al Comisiei de evaluare selecționare și a Grilei de evaluare a asociațiilor fundațiilor 
și cultele recunoscute în România acreditate ca furnizor de servicii sociale, potrivit legii.  

Voturi valabil exprimate 24 şi 2 (două) voturi nule din totalul de 26 și componența este 
următoarea: 
- domnul Enache Adrian Nicolae, 23 de voturi “pentru”, un vot “împotrivă”; 
- domnul Petcu Sorin, 23 de voturi “pentru”, un vot “împotrivă”; 
- doamna Vasile Eliza Crina Mona, 22 de voturi “pentru”, 2 voturi “împotrivă”. 

 Doamna președinte, să votăm proiectul în ansamblu!  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Vă rog, să votăm proiectul în ansamblul lui!               

Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 26 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat. 

Trecem la următorul punct: Proiect de hotărâre nr. 5/14.01.2025 privind desemnarea 

reprezentanţilor Consiliului Local al Sectorului 6 în Consiliul de administraţie la nivelul 

unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat și particular din Sectorul 6 al                     

Municipiului Bucureşti și în Consiliul de administrație al Casei Corpului Didactic a 

Municipiului București, pentru care deja au fost făcute propunerile vă rog să trecem la votarea 
lui.  

Se intră în procedură de vot secret  
Dl Demirel Spiridon: Avem rezultatul pentru desemnarea reprezentanților Consiliul 

Local a Sectorului 6 în consiliile de administrație la nivelul unităților de învățământ 
preuniversitar de stat și particular din sectorul 6 al municipiului București, voturi valabil 
exprimate - 26, număr total de voturi “pentru” - 26.  

Și Consiliul de Administrație al casei Corpului Didactic al municipiului București.             
Total voturi valabil exprimate 25, un vot nul, număr de voturi “pentru” 25. 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Vă rog să votăm proiectul în ansamblul lui.           
Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat. Domnul Bojdan și Domnul Enache au ieșit din sală. 

Trecem la următorul punct: Proiect de hotărâre nr. 6/14.01.2025 privind desemnarea 

reprezentanţilor Consiliului Local al Sectorului 6 în Comisia pentru evaluarea și asigurarea 

calității la nivelul unităților de învățământ preuniversitar de stat și particular din Sectorul 6           

al Municipiului București 
Se intră în procedură de vot secret  
Dl Demirel Spiridon: Avem rezultatul votului pentru cele două anexe. La anexa 1,            

cu comisiile de evaluare a unităților și asigurarea calității la nivelul unităților de învățământ 
preuniversitar de stat, voturi valabile exprimate - 24. Voturi “pentru” - 24. Anexa 2, aceea pentru 
evaluarea și asigurare calității la nivelul unităților de învățământ preuniversitar particular din 
sectorul 6 număr total de voturi valabil exprimate – 24, voturi “pentru” - 24.  
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  D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Vă rog să votăm proiectul în ansamblul lui!              
Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat.  

Trecem la următorul punct: Proiect de hotărâre nr. 7/23.01.2025 privind constituirea 

Comisiei Sociale de analiză a cererilor de locuinţă și repartizare a locuinţelor, a Sectorului 6. 

Se intră în procedură de vot secret  
Avem și rezultatul reprezentanților în comisia socială de analiză cererilor de locuință și 

repartizare a locuințelor de pe raza teritorială a sectorului 6. Număr total de voturi valabil 
exprimate - 24, numărul total de voturi “pentru” - 24. 
  D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Vă rog să votăm proiectul în ansamblul lui!.              
Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 12/23.01.2025 privind 

solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a transmite în administrarea 

Consiliului Local al Sectorului 6 terenul identificat cu numărul cadastral 246150 situat în            

b-dul Iuliu Maniu nr. 11, Sector 6, București, în scopul realizării unui centru de învățare în aer 

liber. 
  Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la vot! Voturi “împotrivă”? 
Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, proiectul a fost 
adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 15/29.01.2025 privind 

aprobarea alipirii imobilelor cu numerele cadastrale 227805 și 243359 situate în                 

Bulevardul Doina Cornea nr. 5G, respectiv Iuliu Maniu f.n. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la vot! Voturi “împotrivă”? 
Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, proiectul a fost 
adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 14/29.01.2025 pentru 

modificarea art. 5 al H.C.L. al Sectorului 6 nr. 236/2024 privind finanțarea programelor 

„Școală după Școală” și semiinternat organizate pentru elevii înscriși în unitățile de învățământ 

preuniversitar de stat din Sectorul 6 al Municipiului București, pentru anul școlar 2024-2025. 
Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la vot! Voturi “împotrivă”? 

Nu sunt.“ Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, proiectul a fost 
adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 196/31.07.2024 privind 

aprobarea Planului urbanistic de detaliu – „Str. Lacul Ursului nr. 2-4”, Sector 6, pentru 

construire birouri din containere modulare cu regim de înălțime P+2E, pe un teren în suprafaţă 

măsurată de 1.693 mp, proprietate privată persoană juridică.  

Discuții dacă sunt? Vă rog, domnul consilier Pană!  
Dl Traian Pană, consilier local: Mulțumesc, doamna președinte! Pentru acest proiect                    

eu mă abțin de la dezbateri și de la vot. 
  D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Să se consemneze, vă rog, în procesul-verbal! 
  Alte intervenții, dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt, să trecem la vot! Voturi “împotrivă”? 
Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 22 de voturi “pentru”, proiectul a fost 
adoptat. Domnul Pană nu participă la vot, iar domnul Bojdan, domnul Dumitru                      
și domnul Enache nu sunt în sală. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 197/31.07.2024 privind 

aprobarea Planului urbanistic de detaliu – „Str. Budieni nr. 12”, Sector 6, pentru construire 

locuință individuală cu regim de înălțime P+1E+E2 retras pe un teren în suprafaţă măsurată de 

144 mp, proprietate privată persoane fizice. 

Discuții dacă sunt? Vă rog, domnul consilier Pană!  
Dl Traian Pană, consilier local: Mulțumesc, doamna președinte! Rugămintea mea este 

ca la fiecare proiect, să nu mai intervin, să ne comunicați avizul comisiei. Mulțumesc! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Desigur! Avizul comisiei, vă rog! 
Dl Demirel Spiridon: Are aviz favorabil!  
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D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. 
Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 250/23.09.2024 privind 

aprobarea Planului urbanistic de detaliu – „Str. Cheile Orzei nr. 29”, Sector 6, pentru 

construire locuință individuală cu regim de înălțime S+P+1E pe un teren în suprafaţă măsurată 

de 294 mp, proprietate privată persoane fizice.  

Discuții dacă sunt?  
Dl Demirel Spiridon:  Are aviz favorabil, fără observații! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. 

Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 252/23.09.2024 privind 

aprobarea Planului urbanistic de detaliu – „Drumul Osiei nr. 44-50”, Sector 6, pentru extindere 

corp C2 existent cu un corp cu regim de înălțime P+1E și funcțiune de producție, pe un teren în 

suprafaţă măsurată de 17.566 mp, proprietate privată persoană juridică. 
Dl Demirel Spiridon:  Are aviz favorabil, fără observații! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. 

Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 253/23.09.2024 privind 

aprobarea Planului urbanistic de detaliu – „Intrarea Punții nr. 8”, Sector 6, pentru construire 

locuință cu partiu special pentru profesiuni liberale cu regim de înălțime P+2E+E3 retras pe un 

teren în suprafaţă măsurată de 325 mp, proprietate privată persoană fizică. 

Dl Demirel Spiridon: Are aviz favorabil, fără observații! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. 

Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 257/25.09.2024 privind 

aprobarea Planului urbanistic de detaliu – „Aleea Lacul Morii nr. 137-139”, Sector 6, pentru 

construire imobil de locuințe cu partiu special pentru profesiuni liberale cu regim de înălțime 

S+P+10E, pe un teren în suprafaţă măsurată de 2.300 mp, proprietate privată persoană fizică. 

Discuții dacă sunt?  
Dl Demirel Spiridon: Are aviz favorabil, cu câteva observații! “UTR zona                     

CB3-conform P.U.Z. 2016 al Sectorului 6, H la cornișă = 42; Retragere laterală: aprobată 
anterior prin PUZ=14m (1/3 din H cornișă); se cere derogare la EST pentru retragere la doar 5m. 

D-na Adina Nicolescu: Dl Volintiru, vă rog! 
  Dl CătălinVolintiru, consilier local: Avem o retragere de doar 5 metri, ceea ce 
înseamnă o derogare de la 14 metri cât ar trebui să fie conform P.U.Z.-ului și este o diferență 
destul de mare între 14 metri și 5 metri. Aceasta este, cumva, detalierea observațiilor din aviz,  
observații ale consilierilor locali din comisie. Mulțumesc!  

D-na Adina Nicolescu: Vă rog să trecem la vot! Voturi “împotrivă”? Nu sunt. 
“Abțineri”? 14 “abțineri” (dl Baciu, d-na Bordianu, dl Codrescu, dl Copaci, d-na Diaconu,                
dl Gorunescu, dl Moldovan, d-na Nicolescu A., dl Nicolescu I., dl Radu, dl Răcaru, d-na Ștefan, 
d-na Vasile, dl Volintiru). Voturi “pentru”?  9 voturi “pentru”.  Cu 14 “abțineri” şi 9 voturi 
“pentru”, proiectul a fost respins.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 264/27.09.2024 privind 

aprobarea Planului urbanistic de detaliu – „Drumul Valea Furcii nr. 132G”, Sector 6, pentru 

construire locuință individuală cu regim de înălțime P+1E pe un teren în suprafaţă de 647 mp, 

proprietate privată persoană fizică.  
Discuții dacă sunt? 
Dl Demirel Spiridon: Are aviz favorabil, fără observații! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. 

Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
Ultimul punct ordinea de zi: Întrebări și interpelări! Vă rog, doamna consilier Ștefan 

Mihaela! 
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D-na Mihaela Ana-Maria Ștefan: Ce vreau să vă aduc aminte este că acum câteva 

ședințe l-am interpelat pe domnul director economic cu privire la sumele pe care                     
Primăria Sectorului 6 le-a încasat din PNDL Anghel Saligny și pentru ce proiecte. Nu am primit 
nici până acum și aș vrea să știu dacă este nevoie să fac o sesizare cu privire la o cercetare 
administrativă sau este suficient acest reminder? Mulțumesc! 

Dl Paul Cristian Moldovan: Voi răspunde eu! Este suficient reminder-ul, mulțumesc! 
Nu știam că n-au dat răspuns, o să le aduc aminte să facă bine să răspundă și să trimită tuturor. 
Mulțumim!  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții mai sunt? Dacă nu mai sunt, declar 
ședința închisă! Vă mulțumim! La revedere!  
 
 
 
 
 
  
Preşedinte de ședință,                                                                    Secretar general Sector 6, 
    Adina Nicolescu                                                                                  Demirel Spiridon 
 
 
 
 

 


